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П Р О Т О К О Л 

 

                                               №15 

 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 

24.11.2020 година, от 13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  27. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 27 общински 

съветници. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград; г-н Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград, г-жа Полина 

Иванова- зам.-кмет на Община Разград; г-н Мирослав Грънчаров – зам.-

кмет на Община Разград; г-жа Руска Вътева – зам.-кмет на Община 

Разград, г-жа Ралица Костова – Председател на ОИК Разград, 

представители на общинска администрация, журналисти.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

За днешното заседание на общинския съвет са се регистрирали 27 

общински съветници. Имаме необходимия кворум и обявявам заседанието 

за открито.  

Дневният ред, който сме предложили на вашето внимание е раздаден 

предварително и в нашето предложение са включени следните въпроси: 

1. Обявяване на Решение на Общинска избирателна комисия 

гр.Разград за избран общински съветник; 

2. Докладни записки; 

3. Питане; и  

4. Текущи.  

Във връзка с дневния ред и организацията на нашето заседание, 

искам да ви информирам, че е постъпило едно заявление от господин 

Георги Милков на 23.11.2020 г., с което той моли да му бъде дадена 

възможност да се изкаже пред общинските съветници и да изрази 

становище по някои от въпросите, които са предложени в проекта за 

дневен ред. 

Отговорил съм писмено на господин Милков с писмо 

изх.№523/23.11.2020 г., с което го уведомявам, че съгласно Заповед 

№1341/22.10.2020 г. на кмета на Община Разград е ограничен достъпът на 

външни лица в административната сграда на Община Разград с 
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изключение на партерния етаж – център за административно обслужване и 

Отдел „Местни данъци и такси“. 

И тъй като сесията на Общинския съвет ще се проведе на 11 етаж не 

е възможно други лица да участват в нея. 

Предложих на господин Милков да представи в писмен вид 

изказването, което възнамерява да направи пред общинските съветници и 

становището си по посочените въпроси преди сесията и, че съветниците 

ще бъдат запознати с него и то ще бъде приобщено към материалите на 

заседанието.  

До настоящия момент не е постъпило такова писмено становище и аз 

поставям този въпрос на вашето внимание във връзка с организацията на 

нашето заседание, като се позовавам на разпоредбите на чл.60 от нашия 

Правилник и чл.56, които определят правилата свързани с организацията 

на заседанието. И за да има яснота по този въпрос, след като имаме кворум 

и ще проведем нашето заседание, преди утвърждаването на дневния ред 

уважаеми съветници, аз предлагам на вашето внимание едно процедурно 

решение, което да бъде в следния смисъл: Във връзка със Заповед 

№1341/22.10.2020 г. на кмета на Община Разград, свързана с усложнената 

епидемиологична обстановка и на основание чл.56 и чл.60 от Правилника 

за организацията и дейността на общинския съвет, заседанието на 

общинския съвет да се проведе без участието на граждани, като 

подчертавам, че заседанието се излъчва по радио възела Разград и по 

телевизия „Кис 13“, така че то е публично по смисъла на закона.  

Моля съветниците, които желаят да изразят становище по този 

въпрос – за организацията на заседанието, ако желаят да го направят. Има 

ли желаещи да изразят становище? Господин Иво Димитров, заповядайте. 

Само по този процедурен въпрос, след това ще се занимаваме с проекта за 

дневен ред.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Разбира се. Благодаря Ви. Аз имам само една корекция, ако можем да 

направим – не без присъствие на граждани, а само с присъствие на 

общински съветници, тъй като аз се чувствам гражданин и смятам, че 

всеки един от нас тук се чувства по този начин.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Благодаря Ви, колега Димитров. Има ли други съветници, които 

желаят да изразят становище?  

Аз приемам да потърсим и друга оптимална редакция, като да 

запишем, че заседанието ще се проведе само с участието на общинските 

съветници и представителите на общинска администрация, които са 

ангажирани с обсъжданите въпроси по дневния ред на заседанието. В този 

смисъл допълвам и предложението, което направи колегата Иво Димитров.  
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Има ли други желаещи? Ако няма да се произнесем по този въпрос 

по организацията на нашето заседание. Ще гласуваме по обясними 

причини ръчно и с вдигане на ръка.  

Дежурен секретар на днешното заседание е нашият колега – 

общинския съветник Ирфан Ахмедов.  

И така подлагам на гласуване направеното процедурно предложение, 

касаещо организацията на нашето заседание за: 

-РЕШЕНИЕ: 

Във връзка със Заповед № 1341/22.10.2020 година на кмета на 

Община Разград, свързана с усложнената епидемична обстановка и на 

основание чл.56 и чл.60 от Правилника за организацията и дейността на 

общинския съвет, заседанието на общинския съвет да се проведе само с 

присъствието на  общинските съветници и служителите от общинската 

администрация, които са ангажирани с обсъжданите въпроси по дневния 

ред.  

 

С 20 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

процедурното предложение за решение  се приема. 
 

Уважаеми колеги, както обявих – проекта ни за дневен ред включва 

най напред: Обявяване на Решение на Общинска избирателна комисия 

гр.Разград за избран общински съветник, докладни записки, питане и 

текущи. По проекта за дневен ред има ли някой съветник, който желае да 

изложи съображения? Не виждам. За това подлагам на гласуване така 

предложения проект за дневен ред.  

 

С 23 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

дневният ред се приема.  

 

Уважаеми колеги, по приетата точка втора – докладни записки, ви 

уведомявам, че след проведеното заседание на постоянните комисии, 

които обсъдиха внесените докладни записки, постъпи докладна записка с 

вх.№519/19.11.2020 г. от заместник кмета – госпожа Руска Вътева, която 

касае: Кандидатстване с проектно предложение по целва програма 

„Обществени трапезарии“, финансирана от Фонд „Социална закрила“ през 

2021 г. по реда на чл.27, ал.1, т.2 от Закона за социалното подпомагане. 

Ние своевременно предоставихме тази докладна записка на всички 

съветници, проведохме консултации с ръководителите на постоянни 

комисии – ПК по бюджет, финанси и икономическа политика; ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване; ПК по подготовка 

на общински програми, проекти и контрол върху изпълнението им и ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации, и се стигна до 
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становището – тази докладна записка да бъде предоставена на вашето 

внимание по извънредния способ, тъй като както е посочено в нея крайния 

срок за кандидатстване е 10 декември 2020 г. И съгласно разпоредбите на 

нашия правилник – чл.56, кмета, председателя на общинския съвет или 

заместник кмет – могат да предлагат на вниманието на общинските 

съветници освен докладните записки, които са разгледани по общия ред в 

правилника, да бъдат включени и други неотложни въпроси. И за това аз 

като председател, посочвайки неотложността на въпроса, предлагам в 

точка втора – докладни записки, да бъде включена и докладна записка с 

вх.№519/19.11.2020 г., която по реда на постъпването, ако вие приемете да 

включена в дневния ред ще бъде разгледана след другите докладни 

записки. Имате ли съображения по този въпрос? Няма. Тогава предлагам 

да се произнесем с гласуване.  

 

С 21 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението за включване на докладна записка с вх.№519 в 

дневния ред се приема. 

 

Уважаеми колеги, давам думата на председателя на Общинската 

избирателна комисия – госпожа Костова, да обяви Решение на комисията 

за избран общински съветник. Заповядайте, госпожо Костова.  

 

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ОБЯВЯВАНЕ РЕШЕНИЕ НА ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА 

КОМИСИЯ ГР.РАЗГРАД ЗА ИЗБРАН ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 

 

 

Г-жа Ралица Костова - Председател на ОИК Разград 

Благодаря, господин председател. 

В Общинска избирателна комисия е постъпил Сигнал с 

вх.№228/05.06.2020 г. от общинските съветници на ПП „ГЕРБ“, относно: 

Наличие на несъвместимост съгласно чл.30, ал.4, т. 4 от ЗМСМА с 

общинския съветник Румяна Антонова Балтова. И в резултат на събраните 

доказателства и на основание чл.459 от Изборния кодекс във връзка с 

чл.30, ал.8 от ЗМСМА, чл.458, ал.1 от Изборния кодекс, ал.30, ал.4, т.4 от 

ЗМСМА и във връзка с Решение №90/09.07.2020 г. на Административен 

съд-Разград, което е постановено по Административно дело №119/2020 г. 

и въз основа на получените данни от протоколите на СИК и обявеното 

разпределение на кандидатските листи, съгласно Методика за определяне 

на резултатите от гласуването и разпределяне на мандатите при избори за 

общински съветници, Общинска избирателна комисия прие Решение 

№203-МИ от 19.10.2020 г., с което прекратява предсрочно пълномощията 
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на общинския съветник Румяна Антонова Балтова от Коалиция „БСП за 

България“ и обезсилва издаденото и Удостоверение, като обявява за 

избран за общински съветник следващия в листата на Коалиция „БСП за 

България“ – господин Любомир Асенов Райчев и издава Удостоверение на 

същия.  

 

/Госпожа Ралица Костова връчи удостоверението за избор на 

общински съветник Любомир Асенов Райчев/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Райчев, моля Ви да останете на микрофона, защото сега 

закона изисква да положите клетва. 

Уважаеми колеги, сега ще бъде положена клетва от общинския 

съветник Любомир Асенов Райчев. Моля всички колеги да станат. 

Господин Райчев, трябва да повторите след мен текста на клетвата.  

 

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам 

Конституцията и законите на страната и във всичките си действия да 

се ръководя от интересите на гражданите от община Разград, и да 

работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“ 

 

/Бурни ръкопляскания в залата/ 

 

Благодаря Ви. Сега Ви приканвам да подпишете клетвения лист, 

който ще бъде приобщен към протокола.  

Уважаеми колеги, постъпи предложение от общински съветници да 

почетем с едноминутно мълчание паметта на именития наш съгражданин 

Симеон Варчев, един от най-известните деятели в областта на спорта и 

конкретно на баскетбола, който остави незабравими следи в развитието на 

този спорт и също и за развитието на спорта в Разград. Моля с 

едноминутно мълчание да почетем неговата памет.  

 

/Едноминутно мълчание./ 

 

Благодаря Ви.  

Уважаеми съветници, съгласно установения ред, преминаваме към 

разглеждане на представените докладни записки за днешното заседание.  

 

ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Най-напред слагам за разглеждане докладна записка с 

вх.№489/06.11.2020 г. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Промени в състава и ръководството на постоянни 

комисии към Общински съвет-Разград.  

Като вносител съм посочил, че след като Общинската избирателна 

комисия обяви за избран господин Любомир Асенов Райчев, съобразно 

ЗМСМА и нашия правилник, той следва да бъде включен в състава на 

постоянни комисии, които съм посочил в докладната записка. 

Докладната записка е разгледана в ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Моля председателя й, и ако не възразява 

освен по тази докладна записка, да информира общинските съветници за 

становищата на комисията и по другите докладни записки, които са били 

разгледани от комисията. Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги общински съветници, тази докладна записка, както 

и останалите, които бяха разпределени в постоянната комисия по 

законност, бяха подкрепени от постоянната комисия с необходимото 

мнозинство. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Пристъпваме към обсъждане на докладната записка. 

Има ли общински съветници, които желаят да поставят въпроси, да изразят 

становище или да направят предложение по проекта за решение? Не 

виждам такива. За това ще преминем към гласуване, като само уточнявам, 

че закона изисква за да бъде прието това решение, то да бъде подкрепено 

най-малко от 17 съветници или повече от половината.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 184 

 

 

Със свое Решение №203-МИ от 28.10.2020 г. Общинска 

избирателна комисия Разград обявява предсрочно прекратяване 

пълномощията на Румяна Антонова Балтова на посоченото основание 

и посочва за избран като общински съветник от Коалиция „БСП за 
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България“ – Любомир Асенов Райчев. На 24.11.2020 г., след полагане 

на предвидената в чл.32 от ЗМСМА клетва ще възникнат 

правомощията му на общински съветник. 

Персоналната промяна на общинския съвет води до 

необходимостта от актуализиране на състава и ръководството на 

постоянните му комисии, при спазване изискването на закона и 

устройствения правилник и съобразяване с личните предпочитания и 

квалификации на общинските съветници. 

Госпожа Балтова беше член в две постоянни комисии:  ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство, ПК за младежта, 

спорта и туризма, а по ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство беше председател. 

С оглед изложеното  по предложение на председателя на 

общинския съвет, при съобразяване с личните предпочитания и 

квалификация на общинския съветник и на основание чл.21, ал.1, т.1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

/ЗМСМА/ и чл.6 и чл.27 във връзка с чл.28, ал.2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, 

Общински съвет-Разград,  с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 
 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Внася промени състава и ръководството на постоянни 

комисии към Общински съвет-Разград, както следва: 

1.1. Освобождава от състава на следните постоянни комисии 

общински съветник Румяна Антонова Балтова поради предсрочно 

прекратяване на правомощията й: 

- ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство; 

- ПК за младежта, спорта и туризма; 

1.2. Освобождава Румяна Антонова Балтова от състава на ПК 

по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство към 

Общински съвет-Разград – като член и като председател. 

1.3. Включва в състава на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, общински съветник Любомир Асенов 

Райчев. 

1.4. Включва в състава на ПК за младежта, спорта и туризма 

общински съветник Любомир Асенов Райчев. 

1.5. Избира за член и председател на ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство общински съветник 

Любомир Асенов Райчев. 
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2. Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община 

Разград и на областния управител в седемдневен срок от приемането му.  
 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№493. 

Докладна записка от Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно:   Приемане на Общински план за интеграция на 

ромите и други лица в неравностойно положение в Община Разград 

(2020-2021г.). 

Господин Добрев, като вносител моля да изразите становище, ако 

има нещо да добавите. Заповядайте.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Няма какво да добавя. Докладната записка е разгледана в 

постоянните комисии. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване и ПК по подготовка на 

общински програми, проекти и контрол върху изпълнението им. Моля 

доктор Левент Апти – председател на постоянната комисия по социална 

политика, да ни информира и ако желае да ни информира за становищата и 

по другите докладни записки, които са разгледани от комисията. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. За тази докладна записка, както 

и за останалите постоянната комисия по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване проекта за решение заедно с докладната. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на постоянната 

комисия по общински програми и проекти, да ни информира за 

становищата на комисията. Заповядайте, господин Обрешков.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. На проведеното заседание бяха 

разгледани пет докладни записки – с вх.№493, 501, 502, 503 и докладна 
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записка с вх.№504, всички докладни записки бяха подкрепени с 

мнозинство. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Колеги, пристъпваме към обсъждане на докладната записка. Моля, 

който желае да изрази становище, въпроси, предложения, да го направи. 

Има ли желаещи? Не виждам. За това преминаваме към гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 185 

 

В отговор на държавната политика за интеграция на ромите и 

други уязвими етнически малцинства на 05.04.2013 г. със заповед на 

Областния управител на Област Разград е утвърдена Областна 

стратегия за интегриране на ромите в Област Разград  (2012 – 2020 г.).  

Областната стратегия изразява ангажираността на регионалните 

власти с Националната програма за реформи на Република България 

(2011 – 2015 г.) и е в унисон с целите и приоритетите на Националната 

стратегия и Плана за действие за изпълнение на Националната 

стратегия на Република България за интегриране на ромите (2012-

2020 г. ). 

Съгласно условията за кандидатстване по процедура 

BG05M9OP001-2.056 „Социално-икономическа интеграция на 

уязвими групи. Интегрирани мерки за подобряване достъпа до 

образование“ – Компонент 2 по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020 (ОП РЧР) и  Оперативна програма 

„Наука и образование за интелигентен растеж“ 2014-2020 (ОП НОИР), 

по която Община Разград планира да кандидатства за безвъзмездно 

финансиране, следва да бъде представен актуализиран Общински 

план за интеграция на ромите и други лица в неравностойно 

положение. 

В тази връзка и в изпълнение на Областна стратегия за 

интегриране на ромите в Област Разград  (2012 – 2020 г.), следва на 

общинско ниво  да бъде приет Общински план за интеграция на 

ромите и други лица в неравностойно положение в Община Разград 

(2020-2021г.). 

Документът е изготвен въз основа на анализ на потребностите и 

спецификите на тази общност в общината от социално-икономическа 

и демографска гледна точка и в него са набелязани конкретни мерки 

за подкрепа на български граждани от ромски произход и други 
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граждани в уязвимо социално положение по приоритетите: 

образование; здравеопазване; жилищни условия;  заетост; 

върховенство на закона и недискриминация; култура; социална 

подкрепа, социални смесени услуги. 

Предложеният проект на общинския план  е отворен документ. 

Той е съобразен с изискванията на нормативните актове,  

регламентиращи предоставянето на различните видове услуги, 

децентрализацията при управлението и финансирането им и се 

основава на приоритетите и насоките на държавната политика в тази 

област.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т. 12 и ал. 2 

и чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 
 

                                              Р Е Ш И: 
 

1. Приема Общински план за интеграция на ромите и други 

лица в неравностойно положение в  Община Разград (2020-2021г.). 

 

Решението да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и срока по АПК 

пред Административен съд  Разград.  

 

   

/ Общинския план за интеграция на ромите и други лица в 

неравностойно положение в  Община Разград (2020-2021г.). е 

неразделна част от Решение №185 и е приложено към протокола  в 

отделен файл/. 
 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№497. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 

Разград. 

ОТНОСНО: Наредба за изменение и допълнение на Наредба №12 

на Общински съвет Разград за организацията на движението по 

общинските пътища и улици на територията на Община Разград. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите по 

докладната записка? 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината и ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Ние вече бяхме 

информирани от председателя на постоянната комисия по законност – 

господин Монев, за становището на тази комисия и сега следва да ни 

информират за становището на комисията по ТСУ. Моля представител на 

тази комисия да информира общинските съветници. Заповядайте, госпожо 

Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – Зам.-председател на ПК 

Благодаря.  

Уважаеми колеги, на заседанието на комисията по ТСУ бяха 

разгледани няколко докладни записки, с вх.№497, 501, 502, 505, 508 и 509, 

всичките докладни записки и проектите за решения към тях бяха приети с 

необходимото мнозинство. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Неделчева. Пристъпваме към дискусия. Има 

ли желаещи да изразят становище? Заповядайте, господин Мариан Иванов.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател.  

Аз имам въпрос, който касае чл.3, ал.2, т.2, буква „г“, която се 

отменя. Това означава ли, че ще отворите улица „Паркова“ за движение, 

която към момента е пешеходна зона?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Тук в залата са и експерти на общинската администрация. Господин 

Бояджиев, по този въпрос кой ще вземе отношение? Господин Грънчаров, 

чухте ли въпроса? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ако може да го повторите, извинете.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Грънчаров, означава ли, че отмяната на чл.3, ал.2, т.2, 

буква „г“, която касае статута на улица „Паркова“ като пешеходна зона, ще 

я превърнете отново в улица за движение на автомобили? 
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Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Имаме препоръка от Министерството на вътрешните работи, 

направили са анализ и според тях това е по удачния вариант. Имаме 

официално писмо, ние сме спазили тяхната препоръка и я изпълняваме.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Не е ли по удачно да се засили контрола за движението по тази 

улица, отколкото да я пуснете за движение отново? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Предните 4 години не е осъществяван контрол и така са решили.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

То ако е така тогава да отворим всички улици.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Ама Вие не ми се обаждайте от там господин Димитров.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля за тишина в залата.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иванов, не влизайте в разпра.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Моля да му направите забележка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Направих забележка и продължете с това, което имате да казвате.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ще Ви предоставя писмото лично на Вас. Направено е обстойно 

обследване, анализа е, че каквито и мерки да се приемат улица „Паркова“ 

трябва да бъде не пешеходна, а транспортна улица.  

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам 

желаещи, за това приключваме дискусията. 

Уважаеми колеги, сега предстои общинския съвет да се произнесе с 

решение. Вие си спомняте, че на предишната сесия информирах 

общинските съветници, че е поставен въпрос пред Окръжна прокуратура за 

това по какъв начин следва да бъдат вземани решения, включително и по 

отношение на приемането, изменението или отмяната на нормативни 

актове, които в някаква степен касаят общи правила за управлението и 

стопанисването на общинското имущество. Отговор от Окръжна 

прокуратура все още няма, въпреки че съм написал официално писмо. И за 

това аз като председател ще предложа следния начин за произнасяне – така 

както е от приемането на ЗМСМА, утвърдената практика в работата на 

Общинския съвет-Разград и на другите общински съвети, за този вид 

решения на общинския съвет не се изискват квалифицирани мнозинства 

или провеждане на поименно гласуване. И ако някой от общинските 

съветници сега желае да изрази становище по какъв начин общинския 

съвет трябва да се произнесе по този въпрос, му предоставям такава 

възможност. Има ли желаещи съветници, които да изразят становище как 

общинския съвет да се произнесе с гласуване по проекта за решение? 

Няма. За това аз ще предложа гласуването с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 186 
 

 

С Решение № 824 по Протокол № 59 от 26.05.2015 година на 

Общински съвет Разград е приета Наредба №12 на Общински съвет 

Разград за организацията на движението по общинските пътища и 

улици на територията на Община Разград, която е изменена и 

допълнена с Решение № 286 по Протокол № 21 от 31.01.2017 година на 

Общински съвет Разград. 

Някои от разпоредбите на Наредбата не кореспондират с 

разпоредбите на Нормативен акт от по висока степен, а именно Закона 

за движение по пътищата, което налага същите да бъдат изменени и 

допълнени с оглед привеждането й в съответствие със закона. 

Предлаганите промени са свързани с изискванията на Закона за 

движение по пътищата и касаят регулиране правилата, 

ограниченията, забраните, контрола и санкциите, свързани с 

организацията на движението и с режима на спиране, престой и 

паркиране на пътни превозни средства. 
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1.Основни цели, които се поставят: 

           С приемането на изменение и допълнение в посочената Наредба 

на Общински съвет Разград се цели същата да се приведе в 

съответствие с изискванията на Закона за движение по пътищата, 

който е нормативен акт от по-висока степен и регулира правилата, 

ограниченията, забраните, контрола и санкциите, свързани с 

организацията на движението и с режима на спиране, престой и 

паркиране на пътни превозни средства. 

2.Финансови и други средства, необходими за прилагане на 

новата наредба – не са необходими. 

3.Очаквани резултати: 

Съобразяване и синхронизиране с действащата нормативна 

уредба относно законосъобразното уреждане на обществените 

отношения свързани с правилата, ограниченията, забраните, контрола 

и санкциите, свързани с организацията на движението и с режима на 

спиране, престой и паркиране на пътни превозни средства 

 4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Предлаганият проект на Наредба за изменение и допълнение на 

Наредба №12 на Общински съвет Разград за организацията на 

движението по общинските пътища и улици на територията на 

Община Разград е разработен в съответствие с разпоредбите на 

Европейското законодателство – Европейската харта за местно 

самоуправление, както и с директиви на Европейската общност, 

свързани с тази материя, предвид съотвествието на основни 

нормативни актове /Административнопроцесуалния  кодекс, Закона 

за общинската собственост, Закон за движение по пътищата и др./ с 

тях. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, 

ал.3 и ал.4 от Закона за нормативните актове е публикуван на 

интернет страницата на Община Разград на 15.10.2020 г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3, чл. 77 и чл. 

79 от Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8, чл. 11, ал. 3 и чл. 

28 от Закона за нормативните актове и Указ 883 от 24.04.1974 година 

за прилагане на Закона за нормативните актове, чл. 21, ал. 1, т. 23 и 

ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – 

1, „въздържали се“ – 1, 
 

                                              Р Е Ш И: 

 

1. Приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба №12 

на Общински съвет Разград за организацията на движението по 
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общинските пътища и улици на територията на Община Разград, 

както следва: 

§1. Чл. 3, ал. 2, т. 2, буква „г“ се отменя. 

§2. В чл. 39, ал.3 се правят следните изменения: 

1. В чл. 39, ал.3, т. 1 думата „билет“ се заменя с „или касов бон“ 

като останалият текст остава непроменен; 

2. В чл. 39, ал. 3, т. 3 думите „след въвеждане на фискални 

устройства“, както и „тирето“ поставено преди тях се отменят 

като останалият текст остава непроменен.  

§ 3.  Чл. 40, ал. 1 се изменя така: 

(1)  „Кратковременно паркиране в “Синя зона” е разрешено в 

работни дни от 8.30 часа до 17.30 часа“ 

§4.  В чл. 41 се правят следните изменения: 

1. В алинея 1 думата „билета“ се заменя с „или касов бон“ като 

останалият текст остава непроменен; 

2. Алинея 2 се изменя и придобива следното съдържание: 

(2). „В случаите, когато МПС е паркирано в „Синя зона” в 

нарушение на Закона за движение по пътищата и настоящата 

наредба, поставеният по реда на ал.1 талон или касов бон не 

отменя допуснатото нарушение и определеното за него 

административно наказание.“  

§5. В чл. 42 се правят следните изменения: 

1. В алинея 1, т. 1 думата „билет“ се заменя с „или“, а запетаята 

поставена след нея се премахва като останалият текст остава 

непроменен; 

2.  Алинея 1, т. 2 се отменя изцяло; 

3.  Алинея 1, т. 3 се изменя като придобива следното 

съдържание: 

„3. времетраене на паркирането, по-голямо от посоченото в 

чл. 40, ал. 2“. 

4.  Алинея 1, точка 4 се отменя изцяло; 

5.  Алинея 1, т.5 и т.6 се отменят изцяло. 

§6. Чл. 43 се отменя изцяло. 

 §7.  В чл. 46 се правят следните изменения: 

1. Чл. 46, ал. 1, т. 3 се изменя така: 

3.„в други случаи в това число и електромобили, по преценка 

на комисията по чл.45, ал.3“. 

2. Чл. 46, алинея 4 се отменя изцяло. 

§8. Чл. 47, алинея 3 се изменя така: 

(3) „Община Разград не гарантира запазено място в синя зона“. 

§9.  Чл. 50, алинея 1 се изменя така: 
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(1). „Лицата, стопанисващи заведения за хранене и развлечение в 

Северен градски парк, имат право на безплатен пропуск за зареждане с 

МПС. Пропуските се издават по реда на чл.46“. 

§ 10.  В чл. 54 се правят следните изменения: 

1. В алинея 1, се създава нова точка 3, с букви „а“, „б“ и „в“ със 

следното съдържание: 

3. „принудително задържане на МПС в зоната за почасово 

платено паркиране в следните случаи“: 

а/  „когато лицето е паркирало неправилно в синя зона“; 

б/ „ лицето е просрочило срока /времето за престой/“; 

в/ „когато не е заплатена дължимата такса за паркиране“. 

2. Алинея 4 се изменя така: 

(4) „Разходите, направени във връзка с преместването на 

превозното средство, са за сметка на неговия собственик“. 

3. Алинея 5 се изменя така: 

(5) „Пътно превозно средство, което е в нарушение на 

правилата при паркиране може да бъде отстранено и 

преместено по нареждане на длъжностните лица от службите 

за контрол или от съвместни екипи от длъжностни лица от 

отдел „Опазване на обществения ред“ при Община Разград и 

Районно управление на МВР.“ 

§11. В чл. 56 се правят следните изменения и допълнения: 

1. Алинея 1 се изменя така: 

(1) „Длъжностните лица с контролни функции използват 

технически средства за принудително задържане на МПС, когато не е 

заплатена дължимата такса за кратковременно паркиране, в „Синя 

зона“ до заплащането на същата, както и на разходите по прилагане 

на техническото средство. МПС принудително задържано с техническо 

средство тип „скоба“ се счита и е със статус „принудително задържано 

МПС в зоната за почасово платено паркиране" до момента на 

заплащане дължимите суми по прилагането на техническото средство 

"скоба".“ 

2. Алинея 2 се изменя така: 

 (2) „Скобата“ се поставя на едно от двете колела от страната на 

волана на автомобила, а при невъзможност, предвид начина на 

паркиране от другата страна, без да се наранява 

джантата/декоративния тас и МПС. При блокиран автомобил на 

предното стъкло, от страната на волана се поставя съобщение за 

водача и указания за реда за освобождаване. Служителите на Отдел 

„Опазване на обществения ред“ правят най-малко 5 /пет/ броя снимки 

за констатиране на нарушението – преди блокиране на МПС, с цел 

регистриране на мястото на паркиране и липсата на платежен 

документ за платена такса или карта за преференциално паркиране 



17 
 

като за обстоятелството дали е платена дължимата такса правят 

справка и в системата за СМС паркиране; джантата/декоративния тас 

и калника за липса на наранявания; блокирания автомобил с 

поставена „скоба“; поставеното на видно място съобщение за 

блокиране. Използваното техническо устройство за блокиране на 

автомобила/скоба/ не трябва да нанася каквато и да е повреда на 

превозното средство.  

3.  Алинея 3 се изменя така: 

 (3) „Собственика/водача на принудително задържаното МПС 

следва да заплати сумата за разходите по задържането и престоя. След 

заплащането на сумата се издава финансов документ и автомобилът се 

освобождава.“ 

 4. Алинея 4 се изменя така: 

(4). „Забранено е повреждането на техническите средства, както 

и деблокиране на автомобила от лица, които нямат правомощия за 

това. При сваляне или повреждане на скобата от неоправомощени за 

това лица и/или напускане на мястото на принудително задържане, 

преди освобождаването на МПС от упълномощените за това лица, 

отговорност за свалянето или повредата носи собственикът на 

принудително задържаното МПС, като собственикът дължи сумата по 

принудителното задържане на МПС, сумите за всеки час за почасово 

платено паркиране за времето на действие на зоната за почасово 

платено паркиране до заплащането им, независимо че автомобилът е 

напуснал мястото на нарушението, както и стойността на 

техническото средство тип "скоба", при отнемането му или 

повреждането на същото“. 

5. Създава се нова алинея 5 със следното съдържание“: 

(5) „В случай, че след като неправилно паркираното МПС е било 

задържано принудително с техническо средство тип „скоба“ и е била 

извършена кражба, повреждане или унищожаване на „скобата“ 

служителите на Отдел „Опазване на обществения ред“ в Община 

Разград съставят констативен протокол за случилото се и 

предприемат  необходимите действия за установяване на 

извършителя, като уведомяват РУ на МВР-Разград.“ 

§12. В  чл. 60, алинея 2 се правят следните изменения: 

1.  Точка 2 се отменя изцяло; 

2.  В точка 6 думата „билети“ се заменя с „касови бонове“; 

§ 13. Във всички приложения от № 1 до № 6, които са неразделна 

част от наредбата думите „ДК №“ се заменят с „Рег. №“. 

§ 14. Във приложения № 1, № 2, № 3, № 4, № 5 и № 6 се въвежда 

срок на валидност, считано от датата на издаването им до 31.12 

/тридесет и първи декември/ на съответната година. 
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           §15. Приема ново приложение № 3.1. представляващо пропуск за 

безплатно паркиране в синя зона на електрически превозни средства 

/електромобили/ към чл. 46, ал.1, т. 3, както следва: 
 

 

Приложение № 3.1. 

към чл.46, ал.1, т.3 

 

 

 

 

 

О Б Щ И Н А     Р А З Г Р А Д 

 

ПРОПУСК 

ЗА БЕЗПЛАТНО ПАРКИРАНЕ В „СИНЯ ЗОНА” 

№ ......../.............. г. 

 

На основание чл.46, ал.1, т.3 от Наредба № 12 на Общински съвет Разград за 

организацията на движението по общинските пътища и улици на територията на 

Община Разград и заявление вх.№ ................/..................г., от 

............................................................................................................, 

 

Р А З Р Е Ш А В А М 

 

Паркирането на електрическо превозно средство с Рег. № ............., марка ............, 

модел .............., собственост на ......................................................................................, 

представлявано от ………..........................................................., в качеството му 

на……………………….........................................................., на сигнализираните 

паркоместа за цялата „Синя зона“. 

 

 

К М Е Т: 

 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№498. 
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 

Разград. 

ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Програмата  за 

управление и разпореждане с имоти–общинска собственост за 2020 

година, приета с Решение №30 по Протокол № 5  от 11.02.2020 година 

на Общински съвет Разград. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите по 

докладната записка? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разглеждана в ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Давам думата на 

председателя на постоянната комисия по собственост – господин Иво 

Димитров, да ни информира за становището на комисията и ако желае и по 

другите докладни записки.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. По тази докладна записка и по 

всички останали разглеждани в постоянната комисия, общинските 

съветници членове на комисията, гласуваха и подкрепиха всички докладни 

записки. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Пристъпваме към обсъждане на докладната 

записка. Има ли колеги, които желаят да изразят становище? Не виждам 

такива. За това приключваме дискусията. Колеги, закона изисква да 

проведем поименно гласуване и за това пристъпваме към него.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    
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5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 187  

 

С Решение №30 по Протокол №5 от 11.02.2020 година на 

Общински съвет Разград е приета Програмата за управление и 

разпореждане с имоти–общинска собственост за 2020 година. Съгласно 

т.1 от Раздел IV „Заключителни разпоредби“ от програмата, същата 

подлежи на актуализация  при възникнала необходимост  през 

годината. 

Община Разград е собственик на следните имоти: 

-поземлен имот с идентификатор 61710.502.6172 по 

кадастралната карта на гр.Разград; 
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-поземлен имот с идентификатор 61710.502.7295 по 

кадастралната карта на гр.Разград. 

За реализиране на основната цел на програмата, възниква 

необходимостта от включване на посочените имоти в нея. 

Предвид гореизложеното  и на основание чл.21, ал.1, т.8  и ал.2  и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост 

и т.1 и т.2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ от Програмата за 

управление и разпореждане с имоти-общинска собственост за 2020 

година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 гласа 

„ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                              Р Е Ш И: 

 

1.Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти –общинска собственост за 2020 година, приета с Решение №30 

по Протокол №5 от 11.02.2020 година на Общински съвет Разград, 

както следва: 

§1. В т.1 „От незастроени имоти“  от Раздел II “Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането се   с имоти-общинска 

собственост“ се прави следното изменение“: 

Подточка 1.2. се изменя така: 

„Продажби: 17 броя имоти – 214 746 лв.“ 

§2 В т.1 „Незастроени имоти“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 

изменение: 

Подточка 1.2 се изменя  и допълва, както следва: 

„Продажби – 17 броя“ и се създава нова точка със следното 

съдържание: 

„17. Имот №61710.502.6172 гр.Разград, ул.“Хъшове“ №39-387 

кв.м.“ 

§3 в т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III „Описание на имотите, 

предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното изменение: 

Подточка 2.2.2. се изменя и допълва, както следва: 

Точка 4 се допълва с нова подточка 5 със следното съдържание: 

„имот № 61710.502.7295 по кадастралната карта на гр.Разград“. 

2.Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти-общинска собственост за 2020 година, да се 

отрази на интернет страницата на Община Разград. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№499. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 

Разград. 

ОТНОСНО: Годишен план за ползване на дървесина за 2021 г. от  

ОП „ Разградлес”, гр. Разград в горите, собственост  на Община  

Разград. 

Господин Бояджиев, имате ли нещо да добавите като вносител към 

докладната? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика, ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство, ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Давам думата на председателя на комисията по бюджет – 

господин Минчев, да ни информира за становището на комисията по тази 

докладна записка и ако желае и по другите, които е разгледала.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Тази докладна записка и всички останали, които бяха разгледани в 

комисията по бюджет и финанси, бяха подкрепени от членовете на 

комисията. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля представител на комисията по околна среда, да 

ни информира. Заповядайте, господин Цанев.  

 

Г-н Мирослав Цанев – Докладващ за ПК 

Уважаеми господин председател, на постоянната комисия 

присъстваха 6 броя от членовете на комисията, двама отсъстваха по 

уважителни причини, което прави всички решения легитимни. На 
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комисията бяха разгледани докладни записки - 499, 500, 501, 502 и 507, 

всички докладни записки бяха подкрепени с необходимото мнозинство.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Становищата на комисиите по собственост и по 

законност, вече е докладвано на общинските съветници. Пристъпваме към 

обсъждане. Моля общинските съветници, които желаят да изразят 

становище, да направят това. Има ли желаещи? Не виждам, колеги. За това 

преминаваме към произнасяне по представения проект за решение по тази 

докладна записка. Закона изисква гласуването на общинските съветници да 

бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов   + 

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   
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28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов   + 

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 188  
 

С ПМС № 316/24.11.2011 г. е приета Наредба за условията и реда 

за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – 

държавна и общинска собственост и за ползването на дървесина и 

недървесни горски продукти, обнародвана в ДВ бр. 96/06.12.2011 г., в 

сила от 06.12.2011 г., която е в съответствие с изискванията на чл. 95, 

ал.1 и чл. 114, ал. 1 от Закона за горите. 

 Съгласно чл. 7 от Наредбата ползването на дървесина в 

горските територии- общинска собственост се извършва въз основа на 

годишен план, изготвен от общината, който се одобрява с решение на 

общинския съвет по предложение на кмета на общината.  

В съответствие с изискванията е представен годишен план за 

ползване на дървесина на ОП „Разградлес” за 2021 г. в териториалния 

обхват на СЦДП ТП „ДГС Разград” и Годишния план за ползване на 

дървесина на ОП „Разградлес”, гр.Разград за 2021 година, в 

териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Сеслав”.      

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 7, ал. 4, ал. 6, чл.5, ал.3, във връзка с ал.1, т.2 и чл. 

71, ал. 6, т. 1 от Наредбата за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и 

общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни 

горски продукти и чл. 27, ал. 3 и ал. 4, и чл. 30, ал. 1, т. 2 от Наредба № 

22 на Общински съвет Разград за определяне на условията и реда за 

управление на горските територии, собственост на Община Разград, 

Общинският съвет, след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – 3, 

 

                                              Р Е Ш И: 
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1. Одобрява Годишния план за ползване на дървесина на ОП 

„Разградлес”, гр.Разград за 2021 година, в териториалния обхват на 

СЦДП ТП „ДГС Разград” и Годишния план за ползване на дървесина 

на ОП „Разградлес”, гр.Разград за 2021 година, в териториалния 

обхват на СЦДП ТП „ДГС Сеслав”, представляващи приложение № 1 

и приложение № 2, изготвени от ОП „Разградлес” гр. Разград, които да 

бъдат публикувани на интернет страницата на Община Разград в срок  

15 дни от одобряването им.  

2.  Определя прогнозното количество дървесина за ползване 

през 2021 г. от ОП „Разградлес“ гр.Разград да е в размер на 40 715 мᶟ  

лежаща маса по одобрените годишни планове за 2021 г.  

3. Добитото количество дървесина за 2021 г. с прогнозен 

размер 40 715 мᶟ, предвидено в годишния план да бъде предоставено за 

продажба по ценоразпис, чрез добив и продажба на добита дървесина 

от склад.  

 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК  пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

/Приложение №№ 1 и 2 са неразделна част от Решение №188 и са 

приложени към протокола в отделен файл/. 
 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№500. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 

Разград. 

ОТНОСНО: Утвърждаване на ценоразпис за продажба на 

дървесина за физически и юридически лица. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите към 

докладната записка? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика, ПК по околна среда, селско, горско, 
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водно и ловно стопанство, ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Вече бяхме информирани за становищата на тези постоянни 

комисии. И пристъпваме към обсъждане на докладната записка. Има ли 

желаещи съветници, които да изразят становище? Не виждам. За това ще 

преминем към гласуване, което следва да бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов   + 

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов   + 

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти   + 

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов   + 

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов   + 

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим   + 

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов   + 

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали   + 
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32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов   + 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 189  

 

На основание чл.27. ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 16 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – 10, 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Не приема Докладна записка с вх.№ 500/11.11.2020 г. от 

Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Относно: Утвърждаване на ценоразпис за продажба на 

дървесина за физически и юридически лица. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№501. 

Докладна записка от Полина Тодорова Иванов –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Извършени  корекции  по  бюджета  на  Община  

Разград  през третото тримесечие  на 2020 г. 

Госпожо Иванова, като вносител имате ли да добавите нещо и да 

пояснявате по докладната записка? 

 

Г-жа Полина Иванова– Зам.-кмет на Община Разград 

Не, господин председател. Нямам какво да добавя. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Докладната записка е разгледана във всички постоянни комисии и 

остава да чуем становищата на постоянните комисии, които не са ни 

информирали, а именно: ПК по образование и наука. Давам думата на 

госпожа Елка Неделчева – председател на комисията.  
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Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, на заседанието на постоянната комисия по 

образование и наука, което се проведе на 17 ноември присъстваха общо 6 

от нейните членове. Докладна записка 501 и докладна записка 502, бяха 

подкрепени съответно с 4 гласа „ЗА“ – първата, без „против“ и 

„въздържали се“, и с 5 гласа „ЗА“ – втората, без „против“ и „въздържали 

се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля заместник председателя на ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности – госпожа 

Тодорова, да ни информира за становището на комисията, а ако желае и по 

другите докладни записки.  

 

Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

ПК по култура, културно-историческо наследство и духовни 

ценности, разгледа докладна записка с вх.№501 и подкрепи проекта за 

решение с: 5 гласа „ЗА“, „против“ и „въздържали се“ – няма. Също така 

разгледа и докладна записка с вх.№502 и подкрепи проекта за решение със: 

7 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“. По докладна записка с 

вх.№503, подкрепи проекта за решение със: 7 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на председателя на ПК за младежта, 

спорта и туризма – господин Ремзи Осман, да ни информира за 

становището на комисията, както и по другата разпределена докладна 

записка. Заповядайте, господин Осман. 

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Уважаеми колеги, докладна записка с вх.№501, постоянната комисия 

подкрепи докладната записка и проекта за решение с: 4 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се няма. Също така докладна записка с 

вх.№502, бе подкрепена от постоянната комисия с: 5 гласа „ЗА, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Моля госпожа Таня Тодорова, да ни информира за 

становището на ПК по международно сътрудничество.  
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Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

По докладна записка с вх.№501, гласували „ЗА“ – 3, без „против“ и 

„въздържали се“. По докладна записка с вх.№502, гласували 5 – „ЗА“, 

„против“ и „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на господин Пейчо Георгиев, тъй като 

председателя на постоянната комисия по ПК по общинско сътрудничество 

и взаимодействие с НСОРБ отсъства, да ни информира за становището, ако 

желае и по другата докладна записка. Заповядайте, господин Георгиев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 

Господин председател, участието в тази комисия е едно самотно 

занимание. В продължение на няколко заседания на постоянната комисия 

само аз и господин Хасанов участвахме, а на последното заседание дори и 

господин Хасанов го нямаше. Аз бях самотен войн там.  

 

Г-н Хасан Хасанов – ПП „ДПС“ 

Господин Хасан Хасанов не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, длъжен съм да поясня. Господин Хасанов ме 

информира за наличието на важни причини… 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 

Аз не го упреквам, аз съобщавам, че бяхме свикнали само двамата да 

бъдем.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Той беше ангажиран…. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 

Просто ми липсваше.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

…във важна комисия и това е причината да отсъства. Иначе той е 

един от най добросъвестните съветници. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 

Напълно се присъединявам към това. Та по докладна записка с 

вх.№501, аз подкрепих с мощно гласуване докладната, както ще я 

подкрепя и сега на заседанието, става дума за извършените корекции по 

бюджета на Община Разград, тъй като има нещо много важно в тези 
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корекции – за закупуване на инсталация за проверка на въздуха в Община 

Разград. По докладна записка с вх.№502: Изменение на бюджета на 

Община Разград, отново за ваше сведение съм подкрепил и тази. И 

последно задавам си въпроса – нашата комисия, наистина за нейното 

съществуване и полезността за общинския съвет, тъй като до този момент 

май нямам спомен да сме се събрали в пълен състав или поне да имаме 

някакъв кворум.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Георгиев.  

Колеги, пристъпваме към обсъждане на докладната записка. Има ли 

желаещи съветници да изразят становище. Не виждам желаещи.  Давам 

думата на общинския съветник Иво Димитров и след това на госпожа Елка 

Неделчева. Заповядайте.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин председател, аз мисля, че ние сме приели правилник и ако 

не греша за неучастие в комисии има и санкции. Не виждам, тук ми се 

струва, че Вие като председател трябва наистина да санкционирате 

нежеланието и неучастието в работата на постоянни комисии. Няма как 

една комисия, дори председателя да не участва в работата. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Само искам да информирам съветниците, че в 

нашето звено се води строга отчетност за участието на съветниците, както 

в комисии, така и на сесия и се прилага стриктно правилника.  

Има ли други желаещи? Не виждам. За това обявявам дискусията по 

този въпрос за приключена и пристъпваме към произнасяне на проекта за 

решение. Гласуването ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   
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8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 190  

 

На основание чл.27. ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 16 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Не приема Докладна записка с вх.№ 501/11.11.2020 г. от 

Полина Тодорова Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Извършени  корекции  по  бюджета  на  Община  

Разград  през третото тримесечие на 2020 г. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на господин Пейчо Георгиев. Заповядайте, господин 

Георгиев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Искам да се обърна към колегите общински съветници за да 

изпреваря гласуването за следващата докладна записка. 

Колеги, нека да не забравяме, че имаме единодушно взето решение – 

до края на календарната година Разград да разполага с модерни преносими 

инсталации за проверка на въздуха. Ако ние по същия начин гласуваме за 

следващата докладна записка, нали ще провалим собственото си от 

предходната сесия на общинския съвет. Така че, моето обръщение към вас 

е да гледаме малко по-широки и малко с по-дълъг хоризонт на това, което 

се случва.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, приключи процедурата по разглеждането на докладна 

записка с вх.№501.  

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№502, 

по която в аванс господин Георгиев взе предварително становище. 

Докладна записка от Полина Тодорова Иванов –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Изменение на бюджета на Община Разград за 2020 г. 
Госпожо Иванова, като вносител имате ли да добавите нещо? 

 

Г-жа Полина Иванова– Зам.-кмет на Община Разград 

Не, господин председател. Господин Георгиев, ми помогна в моето 

изложение по докладната. Истината е тази, че ако това решение в крайна 

сметка не бъде прието от общински съвет, близо 60 000 лв. Община 

Разград ще върне на Министерството на финансите от целева субсидия за 

капиталови разходи. Нямам какво друго.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка бе разгледана във всички 

постоянни комисии и общинските съветници бяха информирани за 

становищата на комисиите, за това сега пристъпваме към разисквания. Има 

ли съветници, които желаят да изразят становище? Заповядайте, госпожа 

Елка Неделчева.  
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Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми колеги,  

Аз само искам да подкрепя това, което каза и колегата Пейчо 

Георгиев, и да призова всички колеги независимо от партийните си 

пристрастия да подкрепим тази докладна записка и да покажем на 

гражданите на Разград, че това решението, което взехме на извънредната 

сесия през месец август не беше популистко, а с решението, което бихме 

взели днес подкрепяйки докладната, ние на практика, реално пристъпваме 

към изпълнението на решението от тази сесия. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли други съветници, които желаят да изразят 

становище? Не виждам. 

Уважаеми колеги, по силата на законовите изисквания ще проведем 

поименно гласуване.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов +   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
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21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 191  

 

С Решение № 31 по Протокол № 5 от 11.02.2020 г. на Общински 

съвет Разград е приет бюджетa на Община Разград за 2020 г. Съгласно 

чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси промените по 

общинския бюджет, извън тези по чл. 56, ал. 2, се одобряват от 

Общинския съвет. Съгласно чл. 37 от Наредба № 15 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за съставяне на тригодишна 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет, при изменение в 

макроикономическите условия и при възникване на неотложни или 

други непредвидими обстоятелства, настъпили през бюджетната 

година, приетият бюджет може да се актуализира. 

В бюджета на Община Разград са предвидени средства от 

целевата субсидия за капиталови разходи за основен ремонт на 

покривите на ХГ „Проф.И.Петров“ и на Стол № 1 на ОП „Ученическо 

столово хранене и почивно дело“ на обща стойност 129 300 лв. 

Сключеният договор с „МИК БИЛД-Русе“ ЕООД е на стойност 70 081 

лв. Остатъкът от средства е 59 219 лв. 

С Решение № 183 по Протокол № 14 от 27.10.2020 г. Общински 

съвет Разград одобри техническо задание за внедряване на система от 

мобилни сензори за измерване на количеството на атмосферния 

въздух в гр.Разград, позволяваща визуализация и съхранение на 

данните. Съгласно това решение е одобрена офертата на Технически 

университет – София за изграждане на три измервателни пункта за 

експлоатационен срок от 24 месеца. Стойността ѝ е 34 380 лв.  
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Поддържането в естетичен вид на местата за обществено 

ползване е от важно значение за Община Разград. Едно от 

задълженията на ОП „Паркстрой“ е отстраняване на старата дървесна 

растителност в гр.Разград и заменянето ѝ с нова. Коректното тестване 

на дърветата, които следва да се отстранят, може да бъде извършвано 

със съвременна техника. В тази връзка ОП „Паркстрой“ е направило 

запитване и е получило оферта от „Коледжиков.бг“ за резистограф – 

устройство за тестване на дървесина IML RESI PD500 – 50 см и 

прилежащи аксесоари в размер на 22 696 лв.  

Една от дейностите на ОП „Обреден дом“ е поддръжката на 

гробищните паркове на територията на гр.Разград, за което е 

необходимо закупуването на 2 бр.моторни триони на стойност 2 143 лв.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124 от Закона за публичните финанси и чл. 37 от 

Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и реда за 

съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и 

за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Изменя бюджета на Община Разград за 2020 г. в разходната 

част, съгласно Приложение № 1.    

2. Изменя  Разчета  за  финансиране  на  капиталовите  

разходи  на  Община  Разград  за 2020 г., съгласно Приложение № 2.             

3. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета съобразно Единната бюджетна класификация за 2020 г. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд   Разград. 

 

 

/Приложения №1 и №2 са неразделна част от Решение №191  и са 

приложени към протокола в отделен файл./ 
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С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№503. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Подаване на проектно предложение на Община Разград, 

включено в одобрената от Управляващия орган (УО) на Оперативна 

програма „Региони в растеж 2014 – 2020 г.“ (ОПРР) „Инвестиционна 

програма за устойчиво и интегрирано градско развитие на община 

Разград 2020“ по Процедура BG16RFOP001-1.001-039 “Изпълнение на 

интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014 – 

2020“. 

Чухте едно брюкселско наименование на проект за решение.  

Господин Добрев, като вносител имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Добрин Добрев– Зам.-кмет на Община Разград 

След този Ваш коментар, искам да добавя, че се касае за културна 

инфраструктура, на по простичък език – ремонт на сградите на 

Регионалната библиотека, Музикалната школа и на Етнографския музей. 

Друго нямам какво да добавя.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика, ПК по култура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности, ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации и ПК по подготовка на общински 

програми, проекти и контрол върху изпълнението им. Вече бяхме 

информирани за становищата на тези комисии.  

Пристъпваме към разисквания. Има ли желаещи съветници да 

изразят становище? Не виждам такива. За това ще пристъпим към 

гласуване. Тук гласуването ще бъде обикновено с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 192  

 

С Решение №РД-02-36-286/04.04.2016 г. на Ръководителя на УО 

на ОПРР е одобрена инвестиционна програма с регистрационен номер 

BG16RFOP001-1.040-0019 „Инвестиционна програма за устойчиво и 
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интегрирано градско развитие на община Разград 2020“ (ИП). На 

18.05.2016 г. е сключено споразумение за реализация на програмата, 

която ще се финансира по Процедура BG16RFOP001-1.001-039 

„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и 

развитие 2014 - 2020“ по ОПРР.  ИП обхваща 7 проекта в индикативен 

основен списък, 2 проекта в индикативен резервен списък и няма 

подадени проектни идеи за актуализирането ù. По индикативния 

основен списък остава да бъдат подадени проектните предложения за 

реконструкция на сгради на културната инфраструктура, а именно – 

РБ „Проф. Боян Пенев“, МШ „Илия Бърнев“ и Етнографски музей. В 

съответствие с Насоките за кандидатстване по процедурата 

проектните предложения за предоставяне на БФП за културна 

инфраструктура се подават до 31 декември 2020 г. В тази връзка, в 

процес на подготовка е общо проектно предложение по инвестиционен 

приоритет „Социална инфраструктура“, група дейности „Културна 

инфраструктура“ с наименование „Енергийна ефективност и 

реконструкция на сгради в сферата на културата и изкуството в 

община Разград“, с индикативна стойност 825 295,63 лв. и планирана 

продължителност от 30 месеца. Проектните дейности предвиждат по 

същността си реализацията на мерки за енергийна ефективност и 

ремонтни дейности в сградите на РБ „Проф. Боян Пенев“, гр. Разград, 

МШ „Илия Бърнев“ и Етнографски музей, гр. Разград, с оглед 

амортизирания им сграден фонд, ниската им енергийна ефективност, 

липсата на равен достъп до културни занимания за различни групи от 

населението. Проектното предложение предвижда и закупуването на 

оборудване, с което се цели разширяване на предоставяните услуги и 

превръщането на културните институции в съвременни и атрактивни 

културно-образователни центрове в общината. 

В съответствие с Насоките за кандидатстване по Процедура 

BG16RFOP001-1.001-039 “Изпълнение на интегрирани планове за 

градско възстановяване и развитие 2014 – 2020“ към проектното 

предложение следва да се представи Решение на Общински съвет, с 

което да се гарантира, че за предложения проект е осигурена неговата 

устойчивост и че съответните културни институции няма да бъдат 

закривани за период, не по-малък от 5 години от крайното плащане 

към бенефициента.   

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и Насоките за кандидатстване по Процедура 

BG16RFOP001-1.001-039 “Изпълнение на интегрирани планове за 

градско възстановяване и развитие 2014 – 2020“, Общински съвет 

Разград, с 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
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                                           Р Е Ш И:  

 

1. Гарантира, че е осигурена устойчивост за проект „Енергийна 

ефективност и реконструкция на сгради в сферата на културата и 

изкуството в община Разград“  по Процедура BG16RFOP001-1.001-039 

“Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и 

развитие 2014 – 2020“, предвиждащ изпълнение на мерки за енергийна 

ефективност и ремонтни дейности в сградите на РБ „Проф. Боян 

Пенев“, гр. Разград, МШ „Илия Бърнев“ и Етнографски музей, гр. 

Разград.  

2. Гарантира, че за период, не по-малък от 5 години от 

крайното плащане към бенефициента - Община Разград, културните 

институции, обекти на интервенция по проекта, няма да бъда 

закривани. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№504. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Подаване на проектно предложение по процедура 

BG05M9OP001-2.056 „Социално-икономическа интеграция на 

уязвими групи. Интегрирани мерки за подобряване достъпа до 

образование“ – Компонент 2   на Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020  и Оперативна програма „Наука и 

образование за интелигентен растеж“ 2014-2020. 

Господин Добрев, заповядайте като вносител, ако имате нещо да 

добавите.  

 

Г-н Добрин Добрев– Зам.-кмет на Община Разград 

Проекта е надграждащ на проекта за социалните жилища, което в 

момента се изпълнява. Нямам какво да добавя. Разгледана е на комисиите.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разглеждана в ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика, ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване и ПК по подготовка на общински програми, 

проекти и контрол върху изпълнението им. Информирани сме за 

становищата на тези комисии.  

Пристъпваме към обсъждане. Има ли желаещи съветници, да изразят 

становище? Не виждам желаещи. За това преминаваме към гласуване, то 

ще бъде с вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 193 

 

Открита е процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG05M9OP001-2.056 „Социално-икономическа 

интеграция на уязвими групи. Интегрирани мерки за подобряване 

достъпа до образование“ – Компонент 2  на Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020  и Оперативна програма 

„Наука и образование за интелигентен растеж“ 2014-2020, по която 

Община Разград е конкретен бенефициент.  

Процедурата цели да допринесе за повишаване качеството на 

живот, социалното включване и намаляване на бедността, както и да 

доведе до трайната интеграция на представителите на уязвими групи 

чрез реализацията на комплексни мерки и прилагането на интегриран 

подход. 

Специфичните цели са насочени към подкрепа за социално 

включване чрез изпълнение на дейности и мерки в следните четири 

направления: 

• Подпомагане интеграцията на пазара на труда на 

уязвимите групи (Направление 1); 

• Осигуряване на достъп до образование и обучение 

(Направление 2); 

• Подобряване достъпа до социални и здравни услуги 

(Направление 3); 

• Развитие на местните общности и преодоляване на 

негативите стереотипи (Направление 4). 

Община Разград е в процес на подготовка на проектно 

предложение, с което да кандидатства за финансиране по четирите 

направления на процедурата. Планира се бюджетът да бъде в 

максимален размер до 1 590 000 лв. и дейностите да се реализират в 

рамките на 31 месеца. 
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Проектното предложение следва да надгради с „меки мерки“ 

изпълнението на инфраструктурен проект „Изграждане на социални 

жилища за настаняване на малцинствени и социално слаби групи в 

кв. „Орел“, отговарящи на съвременните хигиенни изисквания“, 

който Община Разград реализира в изпълнение на АДБФП № 

BG16RFOP001-1.023-0003-C02. 

Съгласно условията за кандидатстване по процедура 

BG05M9OP001-2.056 „Социално-икономическа интеграция на 

уязвими групи. Интегрирани мерки за подобряване достъпа до 

образование“ – Компонент 2, към пакета документи следва да се 

представи и препис от решение на общинския съвет за подаване на 

интегрирано проектно предложение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Дава съгласие и подкрепя подаването от Община Разград на 

интегрирано проектно предложение по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-2.056 

„Социално-икономическа интеграция на уязвими групи. Интегрирани 

мерки за подобряване достъпа до образование“ – Компонент 2 на 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020  и 

Оперативна програма „Наука и образование за интелигентен растеж“ 

2014-2020. 

 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на община 

Разград и на Областния управител на област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№505. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров –  Зам.-кмет на 

Община Разград 
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ОТНОСНО: Съгласие за продажба на общински терен от 20 

кв.м. по улична регулация, приобщен към УПИ XVIII-1167 в кв. 154 

„А“ по регулационния план на град Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител имате ли да добавите нещо?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

За да стане по ясно, в решението т.1. след адреса на предаваемия 

терен, ще сложим едно тире и ще допълним с „публична общинска 

собственост“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, успяхте ли да си отбележите допълнението, което предлага 

вносителя?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

След почернения текст на първа точка в решението, където пише 

булевард „Княз Борис“, гр.Разград, ще сложим тире „публична общинска 

собственост“, за да стане ясно, че с това решение променяме статута от 

публичен в частна общинска собственост. Други промени няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Има ли колеги, които желаят да изразят 

становище? Не виждам. Сега ние сме изправени пред хипотезата за 

превръщане на публична общинска собственост в частна и закона тук също 

има специални изисквания. Ако няма колеги желаещи, ако съм пропуснал 

да обявя докладната е разгледана в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината, ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Информирани сме за становищата. Има ли 

желаещи? Не виждам желаещи. За това сега ще пристъпим към гласуване – 

поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   
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2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 194  

 

  В Община Разград е получено Искане с вх. № 94-00-624 от 

10.04.2020 г. от Станимир Симеонов Симеонов за закупуване на 

общински недвижим имот, представляващ придаваем терен по улична 

регулация, с площ от 20 кв.м., който да се приобщи към УПИ XVIII-

1167 в кв. 154 „А“ по регулационния план на град Разград . 

   Съгласно нотариален акт № 48, том 1, регистър 108, дело № 

52/24.01.1941 г. на Разградски околийски съдия и Нотариален акт за 

покупко-продажба на недвижим имот № 159, том I, рег. № 3305, дело 
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№ 121/05.06.2019 г. по описа на Виолета Тодорова – Нотариус с район 

на действие Районен съд Разград, вписан под № 312 в регистъра на 

Нотариалната камара - Станимир Симеонов Симеонов  е собственик 

на поземлен имот с идентификатор 61710.502.1167 по кадастралната 

карта на град Разград, с административен адрес град Разград, ул. 

„Никола Сукнаров“ № 8, с площ от 354 кв.м., трайно предназначение 

на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско 

застрояване /до 10 м/, заедно с изградената в имота сграда: 1. Сграда с 

идентификатор 61710.502.1167.1, със застроена площ от 61 кв.м., брой 

етажи 1, предназначение: еднофамилна жилищна сграда. 

  По искане на собственика и след влязла в сила заповед за 

изработване на ПУП (Подробен устройствен план) се обособява нов 

УПИ XVIII-1167 по имотни граници и по одобрената улична 

регулация, при което се формира придаваемо място от 20 кв.м. 

     Приложена е скица-предложение за придаваемата площ по 

улична регулация, съгласно която към УПИ XVIII-1167 се придават 20 

кв.м. 

  Площта на новообразуваното УПИ XVIII-1167 е 374 кв.м. 

      Със Заповед № 1484/29.11.2019 г. на Кмета на Община 

Разград е одобрен  ПУП-ПР на УПИ XVIII-1167 в кв. 154 „А“ по 

регулационния план на град Разград. 

    Искането е разгледано на заседание на комисията по чл. 2 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 

и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която с 

Решение № 10  по Протокол № 4/12.05.2020 г. е дала своето съгласие за 

продажба на общински поземлен имот, представляващ придаваема 

част по улична регулация, с площ от 20 кв.м., която да се приобщи 

към УПИ XVIII-1167 в кв. 154 „А“ по регулационния план на град 

Разград, с административен адрес: град Разград, ул. „Никола 

Сукнаров“ № 8, след решение на Общински съвет Разград.  

   Изготвена е пазарна оценка на придаваемата площ, общинска 

собственост от 20 кв.м., приобщена към XVIII-1167 от Павлин Колев – 

оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат рег. № 

100102137/12.12.2011 г. на Камарата на независимите оценители в 

България, която е в размер на 997,00лв. (деветстотин деветдесет и 

седем лева), без ДДС.                       

    Данъчната оценка на придаваемата площ, общинска 

собственост от 20 кв.м., приобщена към УПИ XVIII-1167 по 

Удостоверение с Изх. № 6705002150/24.09.2020 г. е в размер на 427,50 

лева (четиристотин двадесет и седем лева и петдесет стотинки).   

Имотът следва да се включи за продажба в Програмата за 

управление и разпореждане с имоти-общинска собственост за 2020 г. 
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приета с Решение № 30 по Протокол № 5 от 11.02. 2020 г. на Общински 

съвет Разград, като същата следва да бъде изменена и допълнена. 

    Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 

и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 6, ал. 1, ал. 3, чл.8, ал.9 и ал.10, чл. 41, ал. 2 от 

Закона за общинската собственост, §22, ал. 1, т. 1, буква „б“ от 

Заключителните разпоредби на ЗУТ, Скица № 15-240029-10.03.2020 г. 

на СГКК – град Разград за поземлен имот с идентифкатор 

61710.502.1167 по кадастралната карта на град Разград, Скица-

предложение за придаваемо място по улична регулация, във връзка 

със Заповед № 1484/29.11..2019 г. на Кмета на Община Разград за 

одобряване на ПУП-ПР на УПИ XVIII-1167 в кв. 154 „А“ по 

регулационния план на град Разград,  Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ 

– няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

 1. Обявява придаваем терен от 20 кв.м. по улична регулация от 

ПИ с идентификатор 61710.502.7002 – бул. „Княз   Борис“, град Разград 

– публична общинска собственост, придаван към УПИ XVIII-1167 в 

кв. 154 „А“ по регулационния план на град Разград, съобразно 

предвижданията на ПУП-ПР, одобрен със  Заповед № 1484/29.11..2019 

год. на Кмета на Община Разград, за частна общинска собственост. 

  2. Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане 

с имоти-общинска собственост за 2020 г. приета с Решение № 30 по 

Протокол № 5 от 11.02.2020 г. на Общински съвет Разград, както 

следва: 

 2.1. В т.1 „От незастроени имоти“  от Раздел II “Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти-общинска 

собственост“ се прави следното изменение“: 

Подточка 1.2. се изменя така: 

„Продажби: 18 броя имоти – 215743 лв.“ 

 2.2. В т.1 „Незастроени имоти“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 

изменение: 

Подточка 1.2 се изменя  и допълва, както следва: 

„Продажби – 18 броя“ и се създава нова точка със следното 

съдържание: 

„18. Придаваем терен от 20 кв.м. по улична регулация от ПИ с 

идентификатор 61710.502.7002 – бул. „Княз   Борис“, град Разград.“ 
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2.3. Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2020 година да се 

отрази на интернет страницата на Община Разград. 

        3. Да се продаде терен, общинска собственост, представляващ 

придаваема част от 20 кв.м. по улична регулация от ПИ с 

идентификатор 61710.502.7002 – бул. „Княз   Борис“, град Разград, 

приобщен към УПИ XVIII-1167 в кв. 154 „А“ по регулационния план 

на град Разград на Станимир Симеонов Симеонов, след заплащане на 

Община Разград цена в размер на 997,00 лв. (деветстотин деветдесет и 

седем лева), без ДДС съгласно доклад за пазарна оценка на недвижим 

имот от оценител на имоти. 

4. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договор за продажба на описаната подробно в т. 3 от 

настоящото решение придаваема част. 

            

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№506. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на поземлен имот-частна общинска собственост с 

идентификатор 61710.502.6172 по кадастралната карта на гр.Разград 

по реда на Закона за общинската собственост. 

Господин Грънчаров, като вносител имате ли да добавите нещо?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя към докладната. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги, докладната записка е разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, които ни 

информираха и комисиите констатираха, че по тази улица вече има 

проявен доста активен интерес и това е поредния имот, който се предлага 

за провеждане на търг за продажба.  
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Въпроси към вносителя имате ли? Няма желаещи. За това ще се 

произнесем с гласуване поименно.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов +   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 195  

 

Община Разград е собственик на поземлен имот-частна 

общинска собственост с идентификатор  61710.502.6172 по 

кадастралната карта на гр.Разград, с площ от 387,00 кв.м, с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, начин на трайно 

ползване: ниско застрояване, с адрес: гр.Разград, ул.“Хъшове“ № 39. 

Имотът е актуван с Акт за  частна общинска собственост № 

3095/02.11.2020 год. и е включен за продажба в Програмата на 

Общински съвет Разград за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2020 год. Изготвена е пазарна оценка за 

имота от инж.Павлин Колев - оценител на недвижими имоти, съгласно 

сертификат рег. №100102137 от 12.12.2011 год. на Камарата на 

независимите оценители в България, която е в размер на 30 398,00 лв. 

/тридесет хиляди триста деветдесет и осем лева/, без ДДС. Съгласно 

удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх. 

№6705002500/30.10.2020 год.  на Община  Разград  данъчната  оценка 

за  имота   е   в   размер на 5 442,00лв. /пет хиляди четиристотин 

четиридесет и два лева/.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 

и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 8, ал. 4,  чл. 35, ал. 1 и чл. 41 ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, чл. 26 ал. 3,  чл. 27 и чл. 28 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на поземлен имот – частна общинска собственост с идентификатор 

61710.502.6172 по кадастралната карта на гр.Разград, с площ от 387,00 

кв.м, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин 

на трайно ползване: ниско застрояване, с адрес: гр.Разград, 

ул.“Хъшове“ №39,  актуван с Акт за  частна общинска собственост № 

3095/02.11.2020 год., с граници на имота: имоти с идентификатори 

61710.502.6171, 61710.502.7174, 61710.502.6162, 61710.502.6161, 

61710.502.6160 и 61710.502.6173, с начална тръжна  цена, определена от 

оценител на имоти, в размер на 30 398,00 лв. /тридесет хиляди триста 
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деветдесет и осем лева/, без ДДС, при  данъчна  оценка в размер на                 

5 442,00 лв. /пет хиляди четиристотин четиридесет и два лева/.  

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№507. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Прехвърляне правото на собственост на Община 

Хасково чрез дарение на 2 /два/ броя приплоди /лами/ на основание 

договор от 14.10.2016 г. за заем на животни, сключен между 

Общинско предприятие „Екопрогрес“, гр. Хасково и Община 

Разград и анекс към договора от 31.12.2018 г., сключен между 

същите страни по реда на Закона за общинската собственост. 

Господин Грънчаров, освен това, което сте пояснили за тези два броя 

лами, друго имате ли да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Докладната записка е разгледана в ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство, ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Съветниците вече бяха информирани за 

становищата на тези комисии и за това пристъпваме към разисквания. Има 

ли желаещи съветници да изразят становище? Няма. За това уважаеми 

колеги, ще гласуваме по проекта за решение за прехвърляне на 

собственост на това общинско имущество – 2 броя лами. И за него ще 

гласуваме поименно.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов +   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   

20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 196  
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На 14.10.2016 г. е сключен договор за заем на животни между ОП 

„Екопрогрес“, гр. Хасково в качеството му на ЗАЕМОДАТЕЛ от една 

страна и от друга страна Община Разград в качеството си на  

ЗАЕМАТЕЛ.  

По силата на т. I от договора: „ЗАЕМОДАТЕЛЯТ се задължава 

да предостави на ЗАЕМАТЕЛЯ следните животни от своята колекция: 

ЛАМА – 1 бр. /мъжка/ с цел разплодителен заем като ЗАЕМАТЕЛЯТ е 

длъжен да достави на ЗАЕМОДАТЕЛЯ – 2 бр. приплоди /лами/ в срок 

до 31.12.2018г.“  

Поетото задължение по т. I от договора от страна ЗАЕМАТЕЛЯ 

Община Разград, не е било възможно да бъде изпълнено в срок до 

31.12.2018 г. поради следните причини: 

- На 16.08.2017г. след усложнения при трудно раждане и 

мъртвороден приплод е починала една от двете женски лами.  

- Втората женска лама е била заплодена успешно, бременността е 

протичала добре, но на 11.11.2018 г. е последвало преждевременно 

раждане след вътреутробна смърт на плода и смърт на ламата. 

Последвали са допълнителни контакти между двете страни по 

договора и е бил подписан анекс към същия от 31.12.2018 г. между ОП 

„Екопрогрес“, гр. Хасково и Община Разград, с който страните са 

изменили  т. I от договора, като ЗАЕМАТЕЛЯТ се е задължил да 

достави на ЗАЕМОДАТЕЛЯ двата броя приплод /лами/ в срок до 

31.12.2020 г.“. 

В резултат от сключения договор за заем на животни от 

14.10.2020 г. и предоставената от ОП „Екопрогрес“, град Хасково 

мъжка лама са родени два броя лами, както следва: 

 - Един брой лама, пол: мъжки, цвят: бял, актуван с Акт за 

приплод № 002/25.11.2019 г.; 

- Един брой лама, пол: женски, цвят: бял, актуван с Акт за 

приплод № 003/06.09.2020 г. 

Общинско предприятие „Екопрогрес“, град Хасково не е 

юридическо лице, не притежава самостоятелна правосубектност и не 

може да притежава собственост различна от тази на Община Хасково. 

Гореизложеното налага Общински съвет Разград да приеме 

решение по силата на което да прехвърли безвъзмездно в собственост 

чрез дарение на Община Хасково в срок до 31.12.2020 г. цитираните по 

- горе два броя лами – собственост на Община Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 34, ал. 4, предложение трето от Закона за 

общинската собственост, чл. 23, предложение трето и чл. 26, ал. 3 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 

и разпореждане с имоти и вещи- общинска собственост, Общинският 
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съвет, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1.Община Разград прехвърля на Община Хасково правото на 

собственост чрез дарение върху два броя лами, както следва: 

- един брой лама, пол: мъжки, цвят: бял, актуван с Акт за 

приплод № 002/25.11.2019 г.; 

- един брой лама, пол: женски, цвят: бял, актуван с Акт за 

приплод № 003/06.09.2020 г.; 

                                        

2. Възлага на Кмета на Община Разград да предприме всички 

необходими действия за прехвърляне правото на собственост на 

подробно описаните в т. 1 два броя лами на Община Хасково. 

 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен 

срок от приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№508. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров –  Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно:   Именуване на улици в гр. Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител Ви моля да поясните и за нашите 

съграждани – за кои улици става въпрос? За да бъдат информирани 

съгражданите ни – кои ще бъдат тези две нови улици с предложените 

имена.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Над Дома за стари хора, в посока към Дянково има един оформен 

квартал, който е парцелиран и урегулиран. В него има проявен 

инвестиционен интерес за закупуване на парцели, достатъчно на брой за да 

ни се наложи на нас да именуваме тези улици, за да можем да им 

раздаваме последствие административни адреси.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, докладната записка е разгледана в ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината и ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, които ни 

информираха за становище и сега пристъпваме към дискусия. Давам 

думата на господин Калоян Монев. Заповядайте.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Колеги, искам да ви докладвам, че в постоянната комисия по 

законност по повод тази докладна записка с внесено процедурно 

предложение и гласувано с пълно мнозинство, предлага на кмета за в 

бъдеще в този район на града да обмисли предложение за именуване на 

бъдещите улици с имена на български пълководци свързани с Разград и 

Лудогорието. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Монев. Това е едно полезно предложение и 

полезна информация за общинска администрация, а разбира се и за нашите 

съграждани.  

Колеги, има ли желаещи да изразят становище? Ако няма, 

преминаваме към произнасяне, то ще бъде с вдигане на ръка.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 197  

 

Във връзка с даване на административни адреси на 

урегулираните поземлени имоти собственост на физически и 

юридически лица, общинската администрация извърши обстоен 

преглед на всички именувани улици в град Разград и установи, че от 

действащите улици има такива без имена, обособени в резултат на 

приложена улична регулация в квартали 320, 321, 322 и 42 по плана на 

гр. Разград. 

Със Заповед № 57 от 31.01.1997 г. на Кмета на Община Разград е 

одобрен застроителен и регулационен план на кв. №№ 41, 42, 43, 45, 

320, 321 и 322 по плана на гр. Разград. 

В резултат от прилагането на одобрения застроителен и 

регулационен план на гр. Разград се образуват следните улици: 

Улица разположена между квартали 320, 321 и 322, определена от 

осови точки о.т. 8, о.т. 7, о.т. 6, о.т. 25, о.т. 24 и о.т. 23 по регулационния 
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план, представляваща част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7066 по кадастралната карта и кадастралните на гр. Разград 

с която се осигурява достъп и лице на урегулираните поземлени 

имоти. 

 Улица разположена между квартали 42, 321 и 322 определена от 

осови точки о.т. 26, о.т. 21, о.т. 19, о.т. 17 и о.т. 15 по регулационния 

план, представляваща поземлен имот с идентификатор 61710.502.7070 

по кадастралната карта и кадастралните на гр. Разград с която се 

осигурява достъп и лице на урегулираните поземлени имоти. 

За даване на административни адреси на урегулираните 

поземлени имоти е необходимо улиците да бъдат именувани.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 18, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Именува улицата разположена между квартали 320, 321 и 322, 

определена от осови точки о.т. 8, о.т. 7, о.т. 6, о.т. 25, о.т. 24 и о.т. 23 по 

регулационния план, представляваща част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.7066 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград с която се осигурява достъп и 

лице на урегулираните поземлени имоти, ул. Георги Попов“. 

 

2. Именува улицата разположена между квартали 42, 321 и 322 

определена от осови точки о.т. 26, о.т. 21, о.т. 19, о.т. 17 и о.т. 15 по 

регулационния план, представляваща поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7070 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград с която се осигурява достъп и лице на урегулираните 

поземлени имоти, ул. „Иван Свирачев“. 

 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок 

от приемането му. 
 

С Т А Т И Я  15 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№509. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров –  Зам.-кмет на 

Община Разград 
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Относно: Определяне на местоположение на площад 

„Независимост“ и площад „Възраждане“ в гр. Разград. 

Господин Грънчаров, като вносител, също Ви моля да дадете кратко 

пояснение за съдържанието на тази докладна записка и какво се предлага с 

проекта за решение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

В следствие на пандемичната обстановка доста от институциите в 

стремежа си да бъдат в хом-офиси, ползват генерирани дигитални адреси, 

които са пряко свързани с адреса, който се намира на институцията. Оказа 

се, че площад „Независимост“ и на площад „Възраждане“ има институции, 

но ние пък нямаме в общината никакъв документ, който да казва къде 

точно се намира площад „Независимост“ и площад „Възраждане“, въпреки 

че ние всички знаем къде са. С тази докладна определяме точно, ясно и 

конкретно къде се намират тези площади за да поправим този пропуск. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Докладната записка бе разгледана в ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации и съветниците 

вече са информирани за становищата. За това пристъпваме към обсъждане. 

Колеги, има ли желаещи да изразят становище по въпроса в тази докладна 

записка? Не виждам. За това ще пристъпим към гласуване, то ще бъде с 

вдигане на ръка.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 198  

 

Във връзка с даване на административни адреси на 

урегулираните поземлени имоти собственост на физически и 

юридически лица и във връзка с определяне на местоположението и 

разположението на площадите в гр. Разград, общинската 

администрация извърши обстоен преглед на всички именувани 

площади в град Разград и установи, че са именувани площади които 

са обособени в резултат на приложен Подробен устройствен план 

/ПУП/ - План за регулация и застрояване /ПРЗ/, без да бъде определено 

тяхното местоположение.  

Необходимо е площадите да бъдат с определено местоположение.  
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Такива площади на територията на гр. Разград, без определено 

местоположение са: 

Площад „Независимост“  

Площад „Възраждане“ 

Със Заповед № 1136 от 31.10.1997 г. на Кмета на Община Разград 

е одобрен частичен застроителен и регулационен план на централното 

градско ядро на гр. Разград в границите на бул. „България“, ул. 

„Стефан Караджа“, поречието на р. „Бели Лом“ и ул. Симеон“, 

/квартали с нови номера 69, 71, 302, 303, 304, 305, 306 и 307/. 

В резултат от прилагането на одобрения застроителен и 

регулационен план за квартали с номера 69, 71, 302, 303, 304, 305, 306 и 

307 се обособява площад „Независимост“. С Решение № 385.5 по 

Протокол № 18 от проведено заседание на 12.09.1991 г. на временния 

Изпълнителен комитет на Общински народен съвет град Разград се 

възстановява старото име на площад „Лудогорие“ /Васил Коларов/ - 

„Независимост“. 

Площад „Независимост“ е разположен в поземлен имот с 

идентификатор 61710. 505.482 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, за който е отреден  парцел I 

„За озеленяване“ в кв. 303, същият е определен от улица  разположена 

между квартали 63в, 303 и 304, определена от осови точки о.т. 2011, о.т. 

2010, о.т. 2009, о.т. 2008, о.т. 2005, о.т. 2004, о.т. 2003 и о.т. 3080 по 

регулационния план, представляваща част от поземлен имот  с 

идентификатор 61710.505.7024, част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.505.7022 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.505.7023, между улици: ул. „Св. Св. Кирил и 

Методий“, бул. „Бели Лом“, ул. „Марица“ и ул. „Искър“ 

С Решение № 680 от Протокол № 50 от проведено заседание на 

28.10.2014 г. на Общински съвет – Разград е одобрен Подробен 

устройствен план /ПУП/ - План за регулация и застрояване /ПРЗ/ с 

териториален обхват-части от одобрени зони за въздействие – 

определени от ИПГВР на гр. Разград както следва: 

В зона със социален характер включваща квартал „Орел“, ул. 

„Ивайло“ и бившата база на ОД „Жандармерия“, кв. 637, кв. 640, 

кв.642, кв. 639, кв. 633, кв. 611 и имот № 179 /включен в откритата 

процедура по изработване на ОУПО/. 

В зона с потенциал за икономическо развитие – кв. 334 намиращ 

се до бизнес зона „Перистър“ и бивш военен завод. 

В зона с публични функции с висока обществена значимост – 

включваща старата част на кв. „Варош“ и централното градско ядро, 

заедно със зоната между бул. „Бели Лом“, ул. „Странджа“, ул. „Дунав“ 

и ул. „Никола Икономов“, кв. 63б, кв. 63, кв. 305, кв. 55, кв. 56, кв. 56а, 

кв. 56б, кв. 64, кв. 66, кв. 47. 
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За горепосочените зони са образувани и нови квартали с №№804, 

805, 806, 807, 808, 809, 810,811. 

В резултат от прилагането на застроителния и регулационния 

план в зона с публични функции с висока обществена значимост 

включваща старата част на кв. „Варош“ и централното градско ядро, 

заедно със зоната между бул. „Бели Лом“, ул. „Странджа“, ул. „Дунав“ 

и ул. „Никола Икономов“, кв. 63б, кв. 63, кв. 305, кв. 55, кв. 56, кв. 56а, 

кв. 56б, кв. 64, кв. 66, кв. 47 се обособява площад „Възраждане“. С 

Решение № 132.1 по Протокол № 12 от проведено заседание на 

17.09.1987 г. на Изпълнителния комитет на Общински народен съвет 

град Разград се променя името на площад „Червения площад“ в 

площад „Възраждане“. 

Площад „Възраждане“ е разположен в поземлен имот с 

идентификатор 61710. 502.6349 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.6336 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, за които е отреден Урегулиран 

поземлен имот /УПИ/ III „За културно-исторически център, парк, 

трафопост“ в кв. 64, същият е определен от улици разположени между 

квартали №№ 64, 60а, 56б и 55, определени от осова точка о.т. 855б, 

о.т. 286, о.т. 2039, о.т. 1484, о.т. 1485, о.т. 1486 и продължението на ул. 

„Дунав“ до ул. „Св. Климент“ по регулационния план, 

представляващи част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7044, поземлен имот с идентификатор 61710.502.7113, част от 

поземлен имот с идентификатор 61710.502.7003, част от поземлен имот 

с идентификатор 61710.502.7180, част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.6110 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.1334, между улици: ул. „Свети Климент“, ул. 

„ Паркова“ и ул. „Дунав“. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 18 и т. 23, 

ал. 2 и чл. 22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общинският съвет, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  

 

1.Определя местоположението на площад „Независимост“ 

Площад „Независимост“ е разположен в поземлен имот с 

идентификатор 61710. 505.482 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, за който е отреден  парцел I 

„За озеленяване“ в кв. 303, същият е определен от улица  разположена 

между квартали 63в, 303 и 304, определена от осови точки о.т. 2011, о.т. 

2010, о.т. 2009, о.т. 2008, о.т. 2005, о.т. 2004, о.т. 2003 и о.т. 3080 по 

регулационния план, представляваща част от поземлен имот  с 
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идентификатор 61710.505.7024, част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.505.7022 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.505.7023, между улици: ул. „Св. Св. Кирил и 

Методий“, бул. „Бели Лом“, ул. „Марица“ и ул. „Искър“. 

2. Определя местоположението на площад „Възраждане“ 

Площад „Възраждане“ е разположен в поземлен имот с 

идентификатор 61710. 502.6349 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.6336 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, за които е отреден Урегулиран 

поземлен имот /УПИ/ III „За културно-исторически център, парк, 

трафопост“ в кв. 64, същият е определен от улици разположени между 

квартали №№ 64, 60а, 56б и 55, определени от осова точка о.т. 855б, 

о.т. 286, о.т. 2039, о.т. 1484, о.т. 1485, о.т. 1486 и продължението на ул. 

„Дунав“ до ул. „Св. Климент“ по регулационния план, 

представляващи част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7044, поземлен имот с идентификатор 61710.502.7113, част от 

поземлен имот с идентификатор 61710.502.7003, част от поземлен имот 

с идентификатор 61710.502.7180, част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.6110 и част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.1334, между улици: ул. „Свети Климент“, ул. 

„ Паркова“ и ул. „Дунав“. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок от 

приемането му. 

 

 

С Т А Т И Я  16 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, сега пристъпваме към последната докладна 

записка, която е включена в дневния ред за нашето заседание и тя е по 

извънредния способ. 

Докладна записка от Руска Вътева –  Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Кандидатстване с проектно предложение по целева 

програма „Обществени трапезарии“, финансирана от Фонд 

„Социална закрила“ през 2021 г. по реда на чл. 27, ал. 1, т. 2 от Закона 

за социалното подпомагане. 

Госпожо Вътева, като вносител имате ли да добавите нещо? 

 

Г-жа Руска Вътева – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам да добавям нищо, само искам да обърна внимание, да ви 

помоля за корекция, допусната е една малка техническа грешка в 
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решението, в ред 5, датата е 1 януари 2021 година, не 2020 година, както е 

записано. Молбата ми е да коригирате това нещо във вашите материали.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В диспозитива на решението, т.1. най отдолу, да бъде 1 януари 2021 

година.  

 

Г-жа Руска Вътева – Зам.-кмет на Община Разград 

Точно така.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, моля да си отбележите уточнението на вносителя. 

Докладната записка е извънредна, за това сега направо ще пристъпим към 

разисквания. Има ли съветници, които желаят да изразят становище по 

проекта за решение, относно обществените трапезарии? Не виждам 

желаещи. И така както е внесена докладната записка е посочено едно 

основание, което предполага поименно гласуване и за това сега ще 

извършим такова.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

24.11.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Отсъства    

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Отсъства   

7. Джипо Николов Джипов Отсъства   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Любомир Асенов Райчев +   

14. Мариан Пламенов Иванов +   

15. Милен Йоргов Минчев +   

16. Мирослав Цанев Маринов +   

17. Надежда Иванова Анастасова +   

18. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

19. Наско Стоилов Анастасов +   
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20. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

21. Огнян Досев Обрешков +   

22. Пейчо Добрев Георгиев +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостина Цветанова Иванова Отсъства   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева Отсъства   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 199 

 

Със Заповед № РД-25-1/09.11.2020 г. на министърa на труда и 

социалната политика е утвърдена Целева програма „Обществени 

трапезарии“, финансирана от Фонд „Социална закрила“ през 2021 г. 

по реда на чл. 27, ал. 1, т. 2 от Закона за социално подпомагане.  

Обществената трапезария представлява форма на местна 

дейност за безвъзмездно предоставяне на храна на нуждаещи се лица, 

които не могат да си я осигурят сами. 

За финансиране могат да кандидатстват общини, които с 

решение на Общинския съвет са разкрили обществена трапезария 

като местна дейност, имат опит в предоставянето на сходни дейности, 

в т.ч. социалната услуга „обществена трапезария“, разполагат с 

подходяща материална база и капацитет за приготвяне и доставка на 

храна. 

Дейностите по целевата програма ще се извършват в периода от 

04.01.2021 г. до 31.12.2021 г., като общините могат да кандидатстват за 

финансиране чрез Фонд „Социална закрила“ на проектен принцип, 

като включат не повече от 150 лица, които ще получават топъл обяд 

от обществената трапезария от общината, в която се предоставя 

услугата. Крайният срок за кандидатстване е 17:00 ч. на 10.12.2020 г. 

Община Разград е допустим бенефициент и ще разработи 

проектно предложение по Целева програма „Обществена трапезария“ 

за 150 нуждаещи се лица, на които да се предоставя храна. За подаване 

на проектното предложение в посочения по-горе срок е необходимо 
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решение на Общински съвет Разград за разкриване на обществена 

трапезария като местна дейност. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет-Разград, след поименно гласуване, с 

26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И: 

 

1. За кандидатстване с проектно предложение по целева 

програма „Обществени трапезария“, финансирана от Фонд „Социална 

закрила“ през 2021 г. по реда на чл. 27, ал. 1, т. 2 от Закона за социално 

подпомагане, Общински съвет Разград дава съгласие за разкриване на 

социалната услуга „Обществена трапезария“ на територията на 

община Разград от 01.01.2021 г. като местна дейност. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, с това изчерпахме точка втора за докладни записки, по които 

да се произнесе общинския съвет.  

 

 

ТОЧКА ТРЕТА 

ПИТАНЕ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата точка, а тя е питане от общинския 

съветник Хасан Хасанов до кмета на общината, относно: Последващи 

действия предприети от Община Разград във връзка с дадени препоръки за 

ремонт и реставрация, както и за финансиране на музей „Димитър Ненов“, 

гр.Разград. 

Господин Хасанов, имате възможност да развиете Вашето питане. 

Заповядайте.  

 

Г-н Хасан Хасанов – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, уважаеми господин председател.  
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Питането ми е входирано на 10.11.2020 г. и то касае следното: След 

поставен въпрос от наш народен представител към Министъра на 

културата, относно реконструкция и финансиране на музей „Димитър 

Ненов“, гр.Разград, в последващ отговор от страна на Министъра на 

културата е изложено, че след сигнал от кмета на Община Разград и 

проверка осъществена от комисия, назначена със Заповед на Министъра на 

културата, е изготвен констативен протокол, в който са дадени указания за 

последващи действия, с цел първоначално преодоляване на аварийното 

състояние на къщата музей, както и за задължително изготвяне на 

цялостен проект за ремонт и реставрация на сградата. 

Със свое писмо от 20 декември 2019 г., Министерството на културата 

уведомява кмета на Община Разград и директора на РИМ-Разград за 

възможността да кандидатстват през предстоящата 2020 година, за 

предоставяне на целева финансова подкрепа за извършване на 

специализирани консервационно-реставрационни дейности за недвижими 

културни ценности (включително изработка на проектна документация) по 

програма: Опазване на недвижимото културно наследство“, към 

Министерство на културата. В същото писмо са дадени конкретни 

указания за условията по кандидатстване и за необходимите по 

процедурата документи, които Община Разград, като собственик на имота 

и сградата на основание Акт за публична общинска собственост №404 от 

26 септември 1997 г., следва да подаде в министерството през 2020-та 

година.  

Отбелязва се още, че по време на обявената за 2020 година сесия за 

предоставяне на целева финансова подкрепа в областта на консервацията и 

реставрацията на недвижими културни ценности, в МИнистерство на 

културата не е постъпвало заявление, отнасящо се до недвижимата 

културна ценност къща музей „Димитър Ненов“, гр.Разград. 

В тази връзка желая да отговорите на следните въпроси: 

1. Какви предписания (указания) и срокове са дадени на Община 

Разград по констативния протокол, след извършената проверка от 

комисията назначена със Заповед на Министъра на културата относно 

реконструкция и финансиране на музей „Димитър Ненов“, гр.Разград? 

2. Какви конкретни действия са предприети от Община Разград в 

изпълнение на дадените предписания (указания) по т.1? Определени ли са 

отговорни длъжностни лица и срок за изпълнение на дадените указания и 

препоръки? Ще кандидатства ли и кога Община Разград по програма 

„Опазване на недвижимото културно наследство“ към Министерството на 

културата за финансова подкрепа, за реконструкция и финансиране на 

музей „Димитър Ненов“, гр.Разград? 

3. До края на 2020 г. Община Разград има ли готовност да 

изпрати становище (заявление за предоставяне на целева финансова 
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подкрепа) до Министерството на културата във връзка с финансиране на 

музей "Димитър Ненов“, гр.Разград? 

4. Какви финансови средства са заложени/изразходвани в бюджет 

2020 г. на Община Разград в изпълнение на дадените предписания по т.1, 

за преодоляване на аварийното състояние на къщата музей „Димитър 

Ненов“, гр.Разград, както и за изготвяне на цялостен проект за ремонт и 

реставрация на сградата? 

5. Предвижда ли се да бъдат заложени средства за преодоляване 

на аварийното състояние на къщата музей „Димитър Ненов“, гр.Разград, 

както и за изготвяне на проект за ремонт и реставрация на сградата, в 

бюджет 2021 г. на Община Разград.  

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, господин Хасанов.  

Господин Бояджиев, сега ли ще отговорите на питането или съгласно 

правилата на следващото заседание.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Сега ще отговоря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. Давам думата на кмета на общината- господин 

Бояджиев, за отговор на питането.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател.  

Уважаеми господин Хасанов,  

Къща-музей „Димитър Ненов“ е публична общинска собственост, 

предоставена за управление и стопанисване на Регионален исторически 

музей. При възникнали проблеми, включително такива, застрашаващи 

целостта  на сградата – паметник на културата с местно значение, 

директорът на РИМ – Разград е длъжен да уведоми собственика, който 

трябва да ги отстрани за своя сметка, съобразявайки се  с изискванията на 

специализираните закони. През 2011 г., след сигнал на директора на РИМ 

до кмета на Общината са предприети подобни мерки през 2012 и 2013 г. Те 

са свързани с укрепване на къщата, препокриване, ремонт на улуците, 

редуциране на градинската площ с цел отводняване на източната страна и 

др. Всички действия са извършени при строго спазване на изискванията за 

изпълнение на СМР, указани в Закона за КИН, а общата стойност на 

вложените средства е била около 20 хил. лв. 

За конкретния случай, обект на вашето питане, мога да Ви отговоря 

следното. В общината няма данни за постъпило писмено официално 
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уведомление от тогавашния директор на РИМ-Разград ЗА АВАРИЙНОТО 

СЪСТОЯНИЕ НА КЪЩААТА-МУЗЕЙ И НУЖДАТА ОТ СПЕШНА 

НАМЕСА ОТ СТРАНА НА СОБСТВЕНИКА - ОБЩИНА РАЗГРАД. 

Въпреки това, тогавашният кмет Валентин Василев е изпратил на 20.06. 

2019 г. писмо до Министерството на културата – директно до директора на 

Главна дирекция ИОКН /Инспекторат опазване на културно наследство/ г-

н Александър Трайков. Между другото, в това писмо съществува и една 

невярна информация – че извършените укрепителни действия преди са 

били със средства на РИМ – Разград, а не със средства на собственика на 

имота, т.е. Община Разград. Предполагам, че тази грешка е неумишлена, а 

се дължи на неинформираност. По-важното е, че в него той уведомява, че 

„недвижимата културна ценност е в голям риск“, че налице са „сериозни 

конструктивни проблеми“ и че “съществува риск къщата да се самосрути“ 

Без да е искал предварително мнението на съответните експерти в 

общината, вкл. и на Главния архитект, които добре познават състоянието 

на къщите-музеи  - публична общинска собственост, той иска от 

дирекцията  „да предприеме необходимите мерки за оглед и предписания, 

какви мерки трябва да се предприемат спешно за подобряване състоянието 

на къщата-музей“. В резултат на това, на 02.08. 2019 г. в Разград пристига 

арх. Михаил Маринов- регионален инспектор в ГД ИОКН, който в 

присъствието на Главния архитект на Община Разград Илин Солаков, 

Виолета Антонова-тогавашен директор на дирекция КСТ, Галена 

Радославова – тогавашен директор на РИМ-Разград и Нели Николова от 

РИМ, отговаряща за къщата-музей, прави оглед на къщата и съставя 

КОНСТАТИВЕН ПРОТОКОЛ, в който констатира /цитирам/ 

„КОНСТРУКТИВНО КЪЩАТА-МУЗЕЙ „ДИМИТЪР НЕНОВ“ Е ЗДРАВА 

И БЕЗ ВИДИМИ ДЕФОРМАЦИИ. Овлажняването на каменните зидове на 

цокълния етаж, липсата на вентилация на необитаемите части на цокълния 

етаж и наличието на градинка до северната фасада на къщата, водят до 

навлизането на капилярна влага в каменната зидария“. В резултат на 

констатациите, той дава следните указания за последващи действия – те са 

общо 5: „ 1. Отводняване на повърхностните води от настилките и улуците, 

премахване на градинката от север на къщата,; 2. Отваряне за вентилиране 

на всички прозорци и отвори по цокълния етаж на къщата, на обитаемите и 

необитаеми части на сградата.“ До тук, според Вас, посочената 

констатация и тези 2 указания, отговарят ли на описаното в писмото на 

тогавашния кмет, че в момента „недвижимата културна ценност е в голям 

риск“ и че „съществува риск от самосрутване“ ?!.  Следващите 3 указания: 

„1. Изготвяне на подробно архитектурно заснемане на къщата фото 

документация; 2. Изработване на цялостен проект за ремонт и реставрация 

на къщата НКЦ / абривиатурата означава „недвижима културна ценност“/; 

3. На основание чл. 83, по реда на  чл. 84 от ЗКН, всички проекти да се 

съгласуват с МК.“ Изпълнението на последните 3 предписания, от 
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финансова гледна точка ще струват на общината по предварителни разчети 

най-грубо минимум 50 хил. лв.  

На 13.09. 2019 г. Констативния протокол е изпратен от зам. 

Министъра на Културата Амелия Гешева на тогавашния кмет на Община 

Разград Валентин Василев и до РИМ – Разград за сведение и изпълнение. 

Предписанията в него са задължителни за собственика на къщата – 

Община Разград. След връчването на Констативния протокол, кметът има 

задължението в 14-дневен срок, Т.Е. ДО КРАЯ НА М. СЕПТЕМВРИ, да 

даде разпореждания и да фиксира сроковете за изпълнение на 

предписанията. Това не е извършено. 

През това време къщата-музей и експозицията са затворени и 

заключени. Липсва официална информация, достъпна за граждани и 

туристи.  Уредничката се е преместила в друга база на РИМ, а движимите 

експонати, представляващи движими културни ценности са изнесени от 

експозицията. Липсва официална заповед за затварянето на експозицията 

от тогавашния директор на РИМ Галена Радославова с указания за 

преместване на уредничката в друга база и изнасянето на движимите 

културни ценности. Уредничката не е изпълнила задълженията си за 

съставяне на опис и протокол на движимите културни паметници при 

изнасянето им от експозицията, Доказателство за това е тяхната липса. 

Почти 2 месеца след полагането ми на клетва, като кмет на Община 

Разград, на 27.12.2019 г. е получено писмо от Министъра на културата 

Боил Банов, изпратено до мен, като кмет на Община Разград с копие до 

тогавашния директор на РИМ-Разград Галена Радославова. В него той ме 

уведомява, позовавайки се  на сигнал за лошо физическо състояние на 

къщата-музей „Димитър Ненов“, гр. Разград, /т.е. - на писмото, което е 

изпратено от тогавашния кмет Василев/, че  „МК предоставя  целева 

финансова подкрепа за извършване на специализирани консервационно-

реставрационни дейности на недвижими културни ценности по Програма 

‚,Опазване на недвижимото културно наследство“ на МК. Пояснява, какво 

трябва да се извърши по подготовката на проектната документация за 

консервацията и реставрацията и извършване на консервационно-

реставрационни, вкл. задължителното съгласуване по реда на ЗКН на 

проекта, КСС, разрешение за строеж, договор за авторски надзор и т.н.  За 

ваше сведение, правилата и процедурите за избор на обекти по тази 

програма за финансова подкрепа всяка година се публикуват до 30 януари, 

а СМР трябва да приключат до м. ноември на същата година.  Бюджета на 

Община Разград за 2020 г. вече бе готов и гласуван през м. януари и в него 

нямаше как да бъдат заложени средства, вкл. за капиталови разходи, 

свързани с къщата-музей. Както знаете, реставрацията и консервацията са  

скъпи дейност, а самото финансиране по Програмата е частично и не 

покрива всички разходи. За 2020г. общата сума за разпределяне по 

програмата е  400 хил. лв. 



65 
 

Въпреки това Община Разград, като собственик, за своя сметка  

изпълни указанията от Констативния протокол по т.1 и т. 2., включващи 

действия по хидроизолацията на обекта, а те са: 

1. Пренареждане на плочника около къщата върху пясъчно 

циментова смес и запълване на фугите; 

2. Частичен ремонт и обръщане на улуците; 

3. Монтиране на специална ПВЦ – тръба за отвеждане на 

дъждовните води далеч от сградата с цел хидроизолация на северната 

фасада 

4. Монтиране на хидроизолационна мембрана до цокъла на 

къщата в северната час на двора и частично премахване на градинката в 

тази част. 

Тази година Община Разград ще заложи в Бюджета за 2021 г.  

средства за архитектурно заснемане и изготвяне на проектна документация 

за реставрация и консервация. 

Отговорът ми, относно питането на общинския съветник г-н Хасанов 

е по-обстоен, защото смятам за важно да изнеса пред вас, общинските 

съветници всички факти и хронологията, свързани с това питане. За себе 

си  аз имам простичко обяснение за цялата „драматична“ сага –   

неинформираност и недобра компетентност на всички, които са я 

започнали и са се включили в нея на местно ниво. Изводите оставям на вас. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Бояджиев.  

Господин Хасанов, имате възможност да поставите уточняващи 

въпроси ако желаете или да изразите становище, като се спазва 

изискването да Ви бъде предоставен писмен отговор на кмета.  

Уважаеми колеги, с това изчерпахме и въпроса за питането към 

кмета на общината. 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Накратко искам да ви информирам в точка текущи за няколко 

постъпили материала в общинския съвет, а те са: От ПП „Възраждане“, 

която предлага сформиране на координационен механизъм за работа 

между Община Разград и фирма „Водоснабдяване Дунав“ ЕООД. От 

същата партия „Възраждане“-Разград е постъпила докладна записка и 

предложение, относно: Образуване на временна комисия към Общински 

съвет-Разград на основание Правилника за организацията и дейността на 

общинския съвет, касаеща разходите, които се правят за третиране на 

битовите отпадъци и организацията на тази дейност. Постъпила е жалба от 
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живущи в с.Ясеновец, ул.“Родопи“, които поставят проблеми за 

благоустрояването на тази улица. Постъпила е жалба от господин Маньо 

Манев, с която той изразява неудовлетворение, че не му се е дала 

възможност въпреки епидемичната обстановка и нормативните забрани да 

се изказва пред общинския съвет. Информиран е, че след отпадане на 

пречките ще има такава възможност, както винаги го е правил, много 

години досега. Постъпило е предложение от господин Тихомир Тодоров  - 

Окръжен прокурор, с което той предлага наименованието Разград да бъде 

поставено и с монтаж на тревни площи на подходящи места около града и 

в града. Постъпило е писмо от Председателя на Окръжния съд – господин 

Лазар Мичев, с което той ни уведомява, че Общото събрание на съдиите е 

утвърдило избраните от нас кандидати за съдебни заседатели. Постъпило е 

писмо от кмета на общината – господин Денчо Бояджиев, относно: 

Сигнала от Окръжна прокуратура за предприемане на действия с оглед 

приемане на наредба по Закона за ветеринарномедицинската дейност и, че 

се работи по този въпрос. Постъпило е писмо от кмета на общината – 

господин Бояджиев във връзка с поставени въпроси от общинския 

съветник господин Ахмед Ахмедов, свързани с устройването на селските 

гробища в с.Ясеновец и е пояснено каква организация е създадено по този 

проблем. Постъпило е писмо от заместник кмета – Полина Иванова, с 

която ни информират, че поставеният въпрос от господин Иван Дойнов за 

опрощаване на наем за зала в ХГ „Илия Петров“, съгласно разпоредбите на 

наша наредба е от компетенциите на директора на художествената галерия. 

И писмо от господин Денчо Бояджиев, с което ни уведомява, че 

поставения пред него проблем свързан с някои нарушения в с.Раковски, а 

именно – поставени върху обособени зелени площи на селскостопанска 

техника, инвентар и данни за някои незаконни строежи са предприети 

необходимите мерки. Заявление от госпожа Румяна Златева – Председател 

на НЧ „Просвета“, с.Благоево, относно: Недостига на финансови средства 

за ремонт на покрива на читалището и молба за финансова подкрепа. 

Писмо от Районния съд-Разград, че одобрените от Окръжния съд съдебни 

заседатели, избрани от общинския съвет са положили клетва и са встъпили 

в изпълнение на своите функции. И писмо от Минка Станчева, с.Побит 

Камък, която поставя някои проблеми свързани с благоустрояването на 

селото и организацията на тази работа. Последния материал, който е 

постъпил след последната сесия е от господин Данаил Стефанов Василев, 

свързано с възможностите да извършва стопанска дейност върху парцели 

земеделска земя в землището на с.Гецово. По този въпрос има отдавна 

кореспонденция, още от 2015 г.  

Всички тези материали са разпределени на компетентните постоянни 

комисии и по тях ще бъдат предприети необходимите действия.  



67 
 

Уважаеми колеги, с това изчерпахме дневния ред, като благодаря на 

всички общински съветници за деловата работа. В 15:19 часа, закривам 

заседанието на общинския съвет.  

Информирам ви, че по всяка вероятност следващото заседание ще 

бъде на 29 декември и ви моля да съобразите вашия график и календар, тъй 

като предстои обсъждането на важни проблеми. На 29 декември отново ще 

има заседание на общинския съвет.  

 

 

 

 
                                                    ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                                 /Стоян Ненчев/ 

 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                         /Ирфан Ахмедов/ 

 

 


